
ZÁPISNICA 

z 3. zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Šali, 

ktoré sa uskutočnilo 13. júna 2024 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

 

ČASŤ I. 

OTVORENIE – VOĽBA NÁVRHOVEJ KOMISIE, URČENIE PRACOVNÉHO 

PREDSEDNÍCTVA, OVEROVATEĽOV ZÁPISNICE A ZAPISOVATEĽKY 

 

 

Zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Šali otvoril a viedol Mgr. Jozef Belický, primátor  

mesta, v súlade s § 12 ods. 1 a § 13 ods. 4 písm. a) zákona SNR č. 369/1990 Zb.  

o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov a v súlade s Rokovacím poriadkom 

Mestského zastupiteľstva v Šali, ktorý bol schválený Uznesením Mestského zastupiteľstva  

v Šali č. 6/2011 – VIII. dňa 19. mája 2011 a nadobudol účinnosť dňa 27. mája 2011,  

v znení zmien a doplnkov rokovacieho poriadku, ktoré boli schválené Uznesením Mestského 

zastupiteľstva v Šali č. 12/2011 – VII. dňa 8. decembra 2011 a nadobudli účinnosť  

dňa 1. januára 2012; Uznesením Mestského zastupiteľstva v Šali č. 5/2012 – XI. dňa  

27. septembra 2012 a nadobudli účinnosť dňa 1. októbra 2012; Uznesením Mestského 

zastupiteľstva v Šali č. 3/2022 – IV. dňa 24. marca 2022 a nadobudli účinnosť dňa  

1. apríla 2022. 

 

Mgr. Jozef Belický, primátor mesta, skonštatoval, že pri otvorení 3. zasadnutia Mestského 

zastupiteľstva v Šali je prítomných a registrovaných 17 poslancov, čím je mestské 

zastupiteľstvo spôsobilé rokovať a uznášať sa. 

 

Ospravedlnenie nahlásil poslanec: Ing. Peter Andráši 

Neskorší príchod nahlásili poslanci: Mgr. Monika Budaiová, Ing. Peter Jaroš, PaedDr. Danica 

Lehocká PhD. 

 

Návrh na úpravu programu zasadnutia:  

 

Mgr. Jozef Belický 

navrhol doplniť do programu rokovania: 

- do časti C. Hospodárenie mesta  

materiál číslo C 4/3/2024 – Predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok pre 

projekty integrovaných územných stratégií v rámci Programu Slovensko 2021-2027 na 

realizáciu projektu „Revitalizácia vnútrobloku sídliska Vlčanská – Budovateľská v meste 

Šaľa“ 

 

Hlasovanie o programe zasadnutia zverejneného v pozvánke na úradnej tabuli a na webovom 

sídle mesta: 

Prezentácia: 17 

Za:  17 

Proti:    0 

Zdržal sa:   0 

Program zasadnutia bol schválený. 
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Hlasovanie o zmene programu rokovania: 

- doplniť do programu rokovania do časti C. Hospodárenie mesta materiál číslo C 4/3/2024 

– Predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok pre projekty integrovaných 

územných stratégií v rámci Programu Slovensko 2021-2027 na realizáciu projektu 

„Revitalizácia vnútrobloku sídliska Vlčanská – Budovateľská v meste Šaľa“ 

Prezentácia: 17 

Za:  17 

Proti:    0 

Zdržal sa:   0 

Zmena programu zasadnutia bola schválená. 

 

Schválený program zasadnutia: 

 

Časť I. 

1. Otvorenie – voľba návrhovej komisie, určenie pracovného predsedníctva, overovateľov 

zápisnice a zapisovateliek 

 

Časť II. Interpelácie poslancov  

 

Časť III. Predkladané materiály 

 

A. Informačné materiály a správy 

1. Správa z kontroly vykonanej ÚHK - materiál číslo A 1/3/2024 

predkladá Ing. Martina Bartošovičová, hlavná kontrolórka  

2. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta Šaľa na II. polrok 2024 - 

materiál číslo A 2/3/2024  

predkladá Ing. Martina Bartošovičová, hlavná kontrolórka 

3. Správa o plnení uznesení mestského zastupiteľstva - materiál číslo A 3/3/2024  

predkladá Ing. Jana Nitrayová, prednostka MsÚ 

4. Správa o činnosti  a rozbor hospodárenia Mestského kultúrneho strediska v Šali za  

rok 2023 - materiál číslo A 4/3/2024 

predkladá Ing. František Botka, vedúci MsKS  

 

B. Všeobecne záväzné nariadenia, normy mesta, zmeny uznesení 

1. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu 

nákladov v školách a v školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Šaľa  

- materiál číslo B 1/3/2024 

predkladá Mgr. Katarína Keselyová, metodička SŠÚ 

2. Návrh na zmenu interného predpisu mesta „Zásady hospodárenia s majetkom mesta 

Šaľa“, schváleného Uznesením Mestského zastupiteľstva v Šali č. 7/2023 – III. zo dňa 

26. októbra 2023 v znení jeho Dodatku č. 1, schváleného Uznesením Mestského 

zastupiteľstva v Šali č. 2/2024 – VIII. zo dňa 18.04.2024 - materiál číslo B 2/3/2024 

predkladá Mgr. Miloš Kopiary, referent OSMaZM 

 

C. Hospodárenie mesta 

1. Záverečný účet mesta Šaľa, rozpočtových organizácií a príspevkovej organizácie 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Šaľa za rok 2023; Odborné stanovisko hlavnej 

kontrolórky k návrhu záverečného účtu mesta Šaľa za rok 2023 - materiál číslo  

C 1/3/2024 
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predkladá Ing. Jana Nitrayová, prednostka MsÚ; Ing. Martina Bartošovičová, hlavná 

kontrolórka 

2. Vývoj hospodárenia mesta k 31. 03. 2024 - materiál číslo C 2/3/2024 

predkladá Mgr. Jana Belovičová, vedúca OEaP 

3. Návrh na úpravu rozpočtu mesta Šaľa,  rozpočtových organizácií a príspevkovej 

organizácie v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Šaľa na rok 2024 - materiál číslo  

C 3/3/2024 

predkladá Ing. Jana Nitrayová, prednostka MsÚ 

4. Predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok pre projekty integrovaných 

územných stratégií v rámci Programu Slovensko 2021-2027 na realizáciu projektu 

„Revitalizácia vnútrobloku sídliska Vlčanská – Budovateľská v meste Šaľa“ - materiál 

číslo C 4/3/2024 

predkladá Ing. Petra Kárasová, referentka RRSaŠF       

 

D. Majetkové záležitosti 

1. SPP - distribúcia, a.s., Plátennícka 19013/2, 821 09 Bratislava – mestská časť Ružinov 

– zriadenie vecných bremien na pozemky vo vlastníctve mesta - materiál číslo  

D 1/3/2024 

predkladá Mgr. Miloš Kopiary, referent OSMaZM 

2. Západoslovenská distribučná, a.s., Čulenova 6, 816 47 Bratislava – zriadenie vecných 

bremien na pozemky vo vlastníctve mesta - materiál číslo D 2/3/2024 

predkladá Mgr. Miloš Kopiary, referent OSMaZM 

 

E. Personálne záležitosti 

1. Návrh na odvolanie riaditeľa a vymenovanie riaditeľky príspevkovej organizácie 

Organizácia sociálnej starostlivosti mesta Šaľa, so sídlom Horná ul. 11, 927 01 Šaľa  

- materiál číslo E 1/3/2024 

predkladá Mgr. Jozef Belický, primátor mesta    

 

F. Právne záležitosti 

Nie sú predmetom rokovania. 

 

G. Vystúpenia verejnosti 

o 16.00 hod. 

 

H. Rôzne 

1. Návrh na stanovenie termínov zasadnutí mestského zastupiteľstva na 2. polrok 2024  

- materiál číslo H 1/3/2024 

predkladá Ing. Bc. Ľuba Boháčová, vedúca OOaS 

 

Časť IV. Ukončenie 

 

 

Voľba návrhovej komisie 

Mgr. Jozef Belický, primátor mesta, predložil poslancom mestského zastupiteľstva návrh  

na zloženie návrhovej komisie nasledovne: 

predseda: Róbert Tölgyesi 

členovia: Mgr. Róbert Čibrik a JUDr. Anna Torišková 
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Hlasovanie:  

Prezentácia: 17 

Za:  17 

Proti:    0 

Zdržal sa:   0 

MsZ   s c h v á l i l o   návrhovú komisiu v navrhnutom zložení. 

 

Určenie pracovného predsedníctva  

- primátor mesta 

- zástupcovia primátora mesta  

- predseda návrhovej komisie 

- prednostka mestského úradu  

- hlavná kontrolórka mesta  

 

Určenie overovateľov zápisnice 

Mgr. Jozef Belický, primátor mesta, predložil poslancom mestského zastupiteľstva návrh  

na overovateľov zápisnice nasledovne: Ing. Tomáš Mészáros a Peter Szalay 

Hlasovanie: 

Prezentácia: 17 

Za:  17 

Proti:    0 

Zdržal sa:   0 

MsZ   s c h v á l i l o   overovateľov zápisnice v navrhnutom zložení. 

 

Určenie zapisovateliek 

Za zapisovateľku 3. zasadnutia mestského zastupiteľstva bola určená Ing. Bc. Ľuba Boháčová. 

 

 

ČASŤ II. 

INTERPELÁCIE POSLANCOV 

 

Písomné interpelácie podala poslankyňa Ing. Ingrid Kántorová. 

 

Ústne interpelácie predniesli poslanci: 

 

Miloš Rehák 

- ja nemám ani tak interpeláciu jak poďakovanie, chcel by som sa poďakovať všetkým, ktorí 

pracovali na tom, aby sa skrášlila naša Budovateľská škôlka a druhé poďakovanie by bolo 

firme Buko, ktorá nezištne pomáha materským školám a školským zariadeniam pri 

náletových a havarijných stavoch stromov, 

 

Jakub Matajs 

- ja by som sa chcel opýtať, v roku 2026 nám končí zmluva s prevádzkovateľom MHD, či 

mesto pripravuje novú súťaž na vyhlásenie prevádzkovateľa MHD a či bude predĺženie, 

alebo bude predĺženie zmluvy do roku 2031 bez súťaže a či sa zvýši vlastne frekvencia 

spojov MHD tak ako bolo sľúbené pred voľbami, 

 

Mgr. Jozef Belický 

- tá zmluva končí, myslím nie na budúci rok, ale až potom ten ďalší, v dvadsiatom šiestom, 

áno, čiže zatiaľ sa asi nepripravuje ešte súťaž, viem, že tá zmluva obsahuje opciu ešte na 
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päť rokov, či túto opciu využijeme alebo je prípustná, to teraz neviem Vám ani odpovedať 

na toto, každopádne budúci rok určite bude priestor na to, aby sme sa povenovali mestskej 

hromadnej doprave, však každý máme samozrejme záujem, aby to fungovalo čo najlepšie, 

ak budete mať záujem, určite tu bude nejaká skupina, ktorá bude pripravovať túto súťaž, 

budem rád, ak sa do toho zapojíte, 

 

Ing. Tomáš Mészáros 

- ja by som mal opätovne interpeláciu, po jednom roku ma opätovne oslovili obyvatelia 

Letnej ulice o umiestnenie trativodu, nakoľko boli teraz daždivé obdobia a vody im tam 

stoja pred vstupom do ich bytoviek, to by bola prvá interpelácia, či by to bolo možné teda 

už osadiť, myslím, že je najvyšší čas, 

- a druhá interpelácia je o umiestnenie stĺpika na križovatke ulíc Jarmočná – Vlčanská, kde 

po chodníku intenzívne tam prechádzajú automobily a skracujú si tak cestu, a tiež som to 

už raz interpeloval a verím tomu, alebo takisto platí, že pokiaľ dôjde k náprave a k tomuto 

umiestneniu, tak nie je potrebná ani písomná odpoveď, 

 

Mgr. Jozef Belický 

- musím to dať pozrieť, neviem ani koľko stojí taký trativod, ja, a neviem, pochybujem, že aj 

pán Poliček, ktorý tu niekde je, že by vedel na toto odpovedať, ja by som napriek tomu trval 

na tom, že skúsime spracovať nejakú písomnú informáciu, aby z toho zostala stopa, dobre? 

 

Mgr. Róbert Čibrik 

- ja mám jednu otázku v rámci interpelácií, k parkovacej politike sa ešte vrátim, keďže je 

stále aktuálna, v mesiaci marec bola objednávka zo strany mesta na PK projekt, na 

vypracovanie parkovacej politiky alebo dokumentáciu pre parkovaciu politiku, z tej 

objednávky alebo z internetu nie je teda zrejmé, že čo je predmetom tejto objednávky, mala 

byť dodaná do 31. 05. 2024, tak sa chcem len opýtať, že čo je teda predmetom tejto 

objednávky?  

 

Ing. Jana Nitrayová 

- predmetom objednávky pre parkovaciu politiku bola projektová dokumentácia, čiže 

výkresová časť na parkoviskách, kde by malo byť vyhradené alebo teda spoplatnené toto 

parkovanie, čiže s dopravným značením a s prípadným umiestnením parkovacích 

automatov, malo to byť dodané do 31. 05., ale projekt, ja ešte pre istotu, vidím, že ma kolega 

chce dopĺňať, tak ja ho poprosím, nech Vám dá presnú odpoveď, lebo viem, že tam ... 

 

Miroslav Poliček 

- takže projekt sa objednával s tým, že keď sme zadávali projekt, boli sme vonku, priamo 

sme vedeli, k tej objednávke bola aj ponuka, že čo presne chceme, tú Vám môžem 

poskytnúť, bola to aj otázka na 211-ku, ale to ste sa nepýtali; takže projekt sa spracoval, on 

už bol spracovaný dávnejšie, len sa to ešte pripomienkovalo s dopravným inžinierom   

a expedoval, teda dohodnuté to bolo na konci, niekedy minulý týždeň, že už to je finálne, 

projekt bol odsúhlasený predbežne aj s dopravným inžinierom, takže zajtra alebo  

v pondelok príde vo finálnej podobe, ale už teraz ho mám aj v počítači, takže viem Vám ho 

poskytnúť, keď by ste ho chceli vidieť, nie je problém, 

 

Mgr. Jozef Belický 

- ešte doplnenie nejaké? 
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Mgr. Róbert Čibrik 

- vlastne v podstate len to som chcel na dopresnenie, že z tej objednávky nebolo zrejmé teda, 

že čo, tak som bol zvedavý, 

 

Mgr. Jozef Belický 

- to zadanie, pán Poliček, poprosím odoslať pánovi poslancovi, dobre? to, čo sme dávali ako  

zadanie na objednávku, 

 

Ing. Ingrid Kántorová 

- obrátili sa na nás rodičia, ktorým materské školy v meste odmietli zapísať dieťa z dôvodu 

toho, že bolo vlastne so zdravotným postihnutím alebo znevýhodnením a chcem sa teda       

k tomuto opýtať také dve otázky, že aký postup odporúča mesto takýmto rodičom, čo majú 

robiť, keď sa im takéto niečo stane? 

- a druhá podotázka je k tomu, že aké kroky mesto robí, aby zabezpečilo vlastne 

umiestňovanie detí, aj s iným ako autistickým postihnutím, v škôlkach v meste, 

 

Mgr. Jozef Belický 

- ja poprosím potom pani Keselyovú, ktorá asi zastupuje pani vedúcu školského úradu,  

ale predtým Vám odpoviem, že áno, máme autistickú škôlku, na Slovensku je ich trinásť, 

dvanásť platí štát, jednu si platí mesto Šaľa, čím sme vytvorili priestor pre tých  

rodičov, ktorí jednoducho potrebujú riešiť tento problém; každoročne sa zaoberáme  

s umiestňovaním aj hendikepovaných detí, ja sám som riešil asi päť prípadov, ktoré môžem 

zdokumentovať úplne bez problémov, tí rodičia sú vďační, lebo sa to podarilo, nie každá 

škôlka má podmienky na to, aby, alebo tie tzv. inkluzívne podmienky na to, aby prijala 

dieťa s akýmkoľvek hendikepom, čiže ono to nie je tak, že rodič má hendikepované dieťa 

a nielenže chce ho dať do škôlky, ale ešte aj vie, že kam, nie je to vždycky tak; ale poprosím 

pani Keselyovú, keby mohla prísť sem k mikrofónu a keby mohla povedať, koľko takých 

žiadostí reálne evidujeme, ak to máme sčítané a koľkým bolo vyhovené, ak to vieme, 

 

Mgr. Katarína Keselyová 

- keďže zastupujem pani vedúcu, presne teraz Vám to číslo nepoviem, ale môžete mi napísať 

a ja Vám to zistím, 

 

Mgr. Jozef Belický 

- nebude treba písať, pretože to je podané ako interpelácia,  

 

Ing. Ingrid Kántorová 

- ja sa skôr chcem, ak môžem, opýtať, že čo im povedať, teda vlastne majú sa obrátiť na 

mestský úrad a vy im možno poradíte, že do ktorej škôlky? 

 

Mgr. Katarína Keselyová 

- to chcem dopovedať, že aj teraz napríklad boli odoslané protokoly so žiadosťami na 

pedagogických asistentov, aj do materských škôl, aj základných, a úplne celkový počet je, 

žiadame 84 a z toho bude vyhovené veľmi malé percento, aj čo máme skúsenosti z minulých 

školských rokov; takže toto je hlavná podmienka a zároveň aj taká v úvodzovkách bariéra, 

že nie je možné naozaj ako všetkým rodičom vyhovieť v tejto veci, lebo tu nejde len o tú 

kapacitu pre dieťa, ale o to, aby teda, ako už pán primátor tu povedal, že aby mali tie deti 

naozaj tie komfortné podmienky na to inkluzívne vzdelávanie, lebo oni naozaj sú odkázaní 

na pomoc toho pedagogického asistenta a od tohto roku alebo teda respektíve na budúci rok 

už je aj nový projekt na pomocného vychovávateľa pre materské školy, 
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Mgr. Jozef Belický 

- ak podáme žiadosť na osemdesiat, tak počítame tak s piatimi, myslím, že to tak zodpovedá 

realite, 

 

Ing. Ingrid Kántorová 

- to som sa chcela opýtať, že aké percento ... 

 

Mgr. Katarína Keselyová 

- realita je veľmi ..., 

 

Mgr. Jozef Belický 

- realite zodpovedá tak päť, 

 

Ing. Ingrid Kántorová 

- no dobre a tých zvyšných, teda tým pádom buď musia tie deti ostať doma alebo hľadať asi 

niekde v okolí, 

 

Mgr. Jozef Belický 

- pani poslankyňa, každý rok v septembri mám tú česť odovzdať každému prvákovi žiacku 

knižku do ruky, každý rok vidím v prvých triedach základnej školy viacej asistentov, už 

takmer v každej triede sedí nejaký dospelý, ktorý je asistentom niekoho, z tých detí, toto je 

náročný proces, môžeme na to mať rôzne uhly pohľadu, niekto tvrdí, že tak v minulosti 

nebolo treba, dneska je možno tá situácia iná, ale faktom je, že počet asistentov rozhodne 

nekorešponduje s dopytom po tejto službe, my máme každý rok ohromné množstvo 

žiadostí, nevieme každému vyhovieť, hľadáme všetky možnosti, ale hovorím, ja sám som 

sa podieľal asi na umiestnení piatich takýchto hendikepovaných detí s rôznymi hendikepmi 

a snažíme sa aspoň to, čo vieme, niekam dať, samozrejme, počet žiadostí, počet 

umiestnených Vám vieme poslať, ale nerieši to problém tých, ktorí žiadajú a nedostanú tie 

deti tam, nie všetkým vieme vyhovieť, na to jednoducho nie sme ani kapacitne, ani odborne 

pripravení a už vôbec nie personálne, dobre? 

 

Ing. Ingrid Kántorová 

- dobre, 

 

Mgr. Katarína Keselyová 

- lebo teraz len prvýkrát tento rok sa žiadali asistenti na materské školy a za základné školy 

vieme povedať z minulých rokov, že napríklad jedna škola tento rok si žiada 25, ale už teraz 

vieme, že ... 

 

Mgr. Jozef Belický 

- toľko nemajú tried, 

 

Mgr. Katarína Keselyová 

- ... nezrozumiteľný zvukový záznam..., nebudú mať na to financie, 

 

Mgr. Jozef Belický 

- proste v niektorej triede sú aj dvaja asistenti, nie je to tak úplne jednoduchá téma, 
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Ing. Ingrid Kántorová 

- ja ešte jednu otázku mám, ale trošku z iného ..., to sa týka zjednosmernenia ulíc Krátka  

a M. R. Štefánika, tam podľa našich informácií došlo s nejakým nesúladom podľa projektu, 

že vlastne podľa toho, ako bol projekt nakreslený, tak tie vlastne parkovacie miesta  

a vzdialenosti nie sú také, ako bolo, vlastne nie je to tam tak, ako to bolo podľa projektu; 

tak sa len chcem opýtať, že či nejaká zodpovedná osoba to kontrolovala, že či to bolo  

v súlade s projektom, alebo to odobrila, tie zmeny? 

 

Mgr. Jozef Belický            

- no určite, pretože tie zmeny rieši dopravný inžinier okresného riaditeľstva policajného 

zboru, ale pán Poliček, neviem, máš k tomuto nejakú informáciu, že či tam nastal takýto 

problém? no poprosím, poprosíme Ťa na mikrofón, áno, aby to aj verejnosť počula a do 

záznamu hlavne, aby to vedeli zapísať, 

 

Miroslav Poliček 

- takže ešte raz, neviem presne, aký nesúlad sa tam jedná, ale jednoducho ten projekt je 

vyhotovený tak, ako je aj zrealizovaný; teda ako bol nakreslený, tak ho aj zrealizovali; 

nesúlad, možno, keď na projekte sa narátalo a v realite tam tie parkovacie miesta sa dávali 

na 5,5 metra, aby sa tam zmestilo čo najviac; nesúlad je v čom? že na projekte bolo o jedno 

parkovacie miesto viac alebo menej? alebo? čo presne? 

 

Ing. Ingrid Kántorová 

- aj v tom počte bol nejaký rozdiel, ale napríklad na Štefánika je vzdialenosť od prechodu 

iná, že tam malo byť tuším, že 5,5 metra a teraz tam je to úplne tak natesnané, nejako, 

 

Miroslav Poliček 

- je to všetko v súlade s projektom, je to odsúhlasené, je rozdiel, keď je jednosmerná cesta  

a odstupy od prechodov sú v súlade s technickými predpismi, 

 

Ing. Ingrid Kántorová 

- aha, že vlastne možno že to bolo preto, že to bola vtedy dvojsmerná? môže tam byť aj ten 

rozdiel? 

 

Mgr. Jozef Belický 

- určite, určite, 

 

Ing. Ingrid Kántorová 

- dobre, ďakujem, 

 

Mgr. Ildikó Jarošová – faktická poznámka 

- ja som ešte k tomu prvému chcela len toľko povedať, že ak majú rodičia dieťa s dlhodobo 

nepriaznivým zdravotným stavom, tak existuje možnosť si podať žiadosť o posúdenie 

zdravotného stavu a štát vypláca rodičovský príspevok až do šiesteho veku dieťaťa, takže 

ak sú takí rodičia, ktorému nezobrali dieťa do školy kvôli tomu, že má nepriaznivý 

zdravotný stav, tak si môžu požiadať a je taká možnosť, že sa im bude naďalej vyplácať ten 

rodičovský príspevok, takže nezostanú bez financií, 

 

Ing. Róbert Andráši – faktická poznámka 

- tiež k tej prvej téme ohľadne škôlok, tiež sa tomuto venujem, lebo centrá včasných 

intervencií ma tiež požiadali, aby som sa na to pozrel a teda v júli budú vedieť, že koľko 
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asistentov dostali a už aj škôlka 8. mája má, aj v minulom roku mala, asistenta, minimálne 

jedného, že naozaj sa snažia tieto škôlky brať, tieto štyri detičky mali takéto aj v tomto 

ročníku a snažia sa aj ďalšie a v júli teda budeme vidieť a potom, že sa dajú ešte nejaké tie 

riešenia nájsť, naozaj potom s rodičmi sa bude komunikovať a tak, to som ešte chcel k tomu, 

 

Peter Szalay 

- ja by som sa chcel opýtať v súvislosti s výstavbou kruhovej križovatky pri mlyne, či sa ráta 

ako vyvolaná investícia alebo či bola nejaká debata s investorom o tom, že by sa tá cesta 

potiahla, oprava, aby sa potiahla až po svetelnú križovatku? 

 

Mgr. Jozef Belický 

- pán poslanec, nemožno rátať s vyvolanou investíciou pri vyvolanej investícii; kruhová 

križovatka je vyvolaná investícia obchodného strediska, takže na tom, tam mesto chcelo 

zásadne zlepšiť situáciu alebo teda predkladali sme tento návrh už predtým, keď kedysi tam 

mal Lidl stavať pred mnohými rokmi, už vtedy sa uvažovalo o kruhovej križovatke, bol 

problém so Slovenskou správou ciest; viem, čo chceš povedať, pretože, ak by sa skončilo 

pri kruhovej križovatke, zostane tam tých 80 metrov katastrofálnej vozovky; ja na to myslím 

už od začiatku tej výstavby, že budeme hovoriť buďto s týmto zhotoviteľom ešte pred 

dokončením kruhovej križovatky, ak, ak budeme mať peniaze, tak sa pokúsime to nejako 

riešiť, ak nie, pokúsime sa to riešiť s ním, skúsime určite nájsť nejaký spôsob, aby sa 

opravila tá cesta, dobre? myslíš medzi svetelnou križovatkou a kruhovou, je to hrozné, 

 

Peter Szalay 

- ďakujem, lebo mal som taký pocit, aj dojem, že toto bola taká téma minulosti, že ... 

 

Mgr. Jozef Belický 

- minulosti, ale na opačnú stranu, my sme neopravili až po križovatku cestu pred obvodným 

oddelením policajného zboru, lebo tá časť bola súčasťou tohto diela,  

 

Peter Szalay 

- v súvislosti s týmto nastali rôzne šumy ohľadne tých obmedzení v celom meste, dá sa 

povedať, očakával som v skutočnosti väčší chaos než to, čo je a myslím si, že tí ľudia, ktorí 

aj teraz stoja vonku a usmerňujú tú dopravu, si zaslúžia veľké ďakujem, lebo stáť tam  

a každému vysvetľovať o čo ide a myslím si, že napriek všetkým tým kritikom a kritikám, 

ktoré odzneli, ktorými aj mňa zastavovali, myslím si, že nad moje a možno aj nad iných 

očakávania sa to splnilo a pripravilo a splnila celá táto vec, 

 

Mgr. Jozef Belický 

- ďakujem pekne, ja myslím, že o tom ešte dneska bude diskusia, lebo predpokladám, že 

ľudia využijú vystúpenia verejnosti a prídu s touto témou; faktom je, že akékoľvek riešenie 

by bolo kompromisom medzi niekoho očakávaním a niekoho žiadosťou; veľmi náročný bol 

proces prípravy tohto, my nevydávame toto rozhodnutie, aby každý tomu rozumel, my nie 

sme ten, kto o tom rozhodne, ale stanovisko sme k tomu vydali a keďže teraz tu tí ľudia nie 

sú, tak ja to poviem pre tých všetkých, ktorí si raz pozrú tento online záznam, 

- mnohí sa pýtajú, prečo nebola presmerovaná doprava na Štúrovu; ľudia na Štúrovej si 

postavili domy presne ako na Sama Chalupku, dokonca v slepej ulici, kedysi dávno; niekto 

rozhodol, vtedy sa ich nikto nepýtal, že sa tam zvalia dva domy vedľa Čibrikových domu, 

tie dva domy boli zvalené, bola otvorená priama rovná cesta na Galantu do času, kým sa 

opraví Kráľovská a už sa to nikdy nevrátilo, zostala na Štúrovej cesta I/75, pred mnohými 

rokmi sa podarilo docieliť rozdelenie cesty I/75, lebo bolo neúnosné, aby 20 000 áut prešlo 
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po ulici, ktorá má odstupy domov od vozovky, ja neviem, možno päť metrov, niekde desať, 

tak sa rozdelila táto doprava, ale faktom je, že obyvateľom Štúrovej ulice do dnešného dňa 

aj v tejto chvíli prechádza cez ulicu 10 000 áut, pretože my ten priechod von sme nechali 

rovnako ako bol doteraz, čiže tade normálne prúdia autá osobné, nákladné, všetko, 

- pri rozhodovaní o tom, ako to spraviť, sme radšej rozhodli o tom, že vylúčime nákladnú 

dopravu už v Galante, to znamená, že v Galante bude nákladná doprava nad tri a pol tony 

odklonená smerom na Šintavu a budú musieť prísť do Šale tak, o čom sme informovali aj 

veľkých zamestnávateľov tu v okolí a výrobcov tak, aby sa vedeli zariadiť, pripraviť, 

- a že osobnú dopravu a autobusy máme dve možnosti, jedna možnosť je Sama Chalupku, 

Murgašova, druhá možnosť bola Hlboká, Horná; no, rozhodnutie bolo veľmi jednoduché, 

hádam nepustíme tú premávku pred základnú školu, proste to nebolo možné, tak sme radšej 

dali stanovisko k tejto alternatíve; však aj mne je ľúto, že tým ľuďom to tam bude chodiť, 

ale nie je to navždy, je to na dobu výstavby kruhovej križovatky, ktorá by zásadne mala 

zlepšiť pomery práve vo vzťahu ku Kráľovskej, kde sme už nainštalovali bezpečnostný 

semafor, aby deti mohli kľudne prejsť, mala by tam nastať nová situácia, verím tomu, že to 

bude lepšie, 

- ale tri dni trvá každý zázrak, spustila sa premávka podľa nových pravidiel, do tohto 

všetkého vstúpil nový predpis, ktorý určuje dopravné značenie, popravde neviem, kto ho 

vymyslel, ale je katastrofálne, tie tabule, že obchádzka, to je proste, nikto tomu nerozumie, 

ani šoféri, ja si myslím, že dokonca ani cestári, to je niečo hrozné, tak teraz sme vymohli 

nakoniec rokovaniami s dodávateľom stavby, teda s realizátorom stavby, s policajtmi 

okresného riaditeľstva policajného zboru, že to je jedno, čo hovorí vyhláška, tam musia byť 

umiestnené doplnkové tabule, aby v Galante bolo každému jasné, že cez Šaľu neprejde, 

- áno, patrí poďakovanie tým policajtom, čo tam stoja celý deň, vypokutovali tie autá, lebo 

proste on má dodržiavať predpisy, on tu nemá čo robiť a teraz, my už nemáme personálny 

stav, ani obvodné oddelenie policajného zboru, ani mestská polícia, koho tam každý deň 

postaviť na celý deň, no jednoducho nemáme, snažíme sa dať väčšie informačné tabule  

a dnes ma náčelník informoval o tom, že pred Šaľou ešte tesne budú umiestnené ďalšie 

tabule, aby bolo jasné, že v Šali to nákladné auto neprejde, aby mal ešte poslednú šancu 

niekde sa otočiť, lebo cúvanie na Kráľovskej, cúvanie na Sama Chalupku, cúvanie na 

Murgašovej, no to proste toto bolo hrozné, no ale tak myslím, že momentálne tá situácia je 

už ukľudnená alebo je kľudnejšia než bola, ja samozrejme, že nechcem zle, kto tu chce zle 

tým ľuďom? ale 12 týždňov alebo teda 10, čo máme teda vyhliadku, že možno by to mohlo 

skončiť, tí ľudia musia vydržať, chceme aj obchodné centrum, chceme aj bez obchádzky, 

no z večera do rána sa to nepostaví, 

- ďalší problém, družstvo, včera sa na nás obrátili, policajti im nepustia traktory a kombajny, 

pretože je zákaz vjazdu, teraz sa opýtam, že či naozaj chceme to, že aby nechodili po Sama 

Chalupku tieto mechanizmy, tak zbožie z rolí v Kráľovej sa bude zvážať cez Šintavu, či 

naozaj chceme toto? teraz je otázka, majú dostať výnimku? kto im ju má udeliť? tu sa rieši 

„x“ problémov, ľudia vyvolávajú, máme telefonáty, esemesky, dozvedeli sme sa, akí sme 

múdri, ale nejako to musí byť, nejako tie obchádzkové trasy bolo nevyhnutné stanoviť a kto 

hovorí, že najlepšie by bolo, keby ľuďom na Štúrovej namiesto 10 000 áut chodilo od zajtra 

16 000 áut, no tak áno, však samozrejme, pre tých na Chalupku by to bolo najlepšie, pretože 

oni by žiadne autá nemali, ale trošku solidárnosti, tak som aj odpovedal jednej občianke na 

jej e-mail, trošku buďme solidárni v tom, že no vydržíme to nepohodlie, musíme, nič sa 

nedá robiť, už teraz chodí cez Šaľu asi o tretinu menej áut, pretože je jasné, že tadeto sa 

veľmi ťažko dá prejsť, dobre?  

- toľko k tomu, prežívame aj my náročné chvíle s týmto, to ešte nehovorím o tom, že idú 

vykopať vodovod, hlavný prívod do Šale, pretože to je zmyslom vlastne tej celej, toho 

budovania kruháču v jednej etape, že sa musí preložiť hlavný prívod vody a že keď sa tam 
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niečo nepodarí, tak ja neviem, že snažíme sa veriť tomu, že je všetko pripravené tak a že 

nás nečakajú prekvapenia ešte pod zemou, aby vodári museli odkopať, ja neviem, väčší kus 

alebo niečo podobné; neviem si predstaviť, že ako to prebehne, ale už som zažil odstávku 

vody aj u mňa doma na tri dni vo Veči, keď sa robilo Tesco a nebolo to bohviečo; takže ešte 

sa prijímajú opatrenia na to, aby to bolo čo najbezpečnejšie; každý sa snaží, policajti, cestári, 

vodári, každý sa snaží, aby to bolo dobre, ale trochu strpenia proste občania budú musieť 

mať, dobre? ďakujem veľmi pekne, 

 

RSDr. Peter Gomboš – faktická poznámka 

- no ja by som sa chcel len pripojiť k diskusii, ktorú si teraz pán primátor hovoril, že ozaj 

situácia v tejto oblasti, kde bývam, nie je dobrá; pondelok, kamión cisternový cúval až od 

ProCS-ky až na rozdelenie Agátovej s ulicou Hlbokou, je tam značenie, ktoré hovorí o tom, 

že keď idú autá teda z Kráľovskej smerom na Galantu, majú stopku a rázcestie, ale keďže 

už sme zabezpečili, že do Šale prichádzajú len osobné autá od STK-čky, tak tam je po dvoch 

stranách slepá ulička, ale tá značka, čo som hovoril, že oproti, na tej strane je proste chrbát 

tej značky a to si najviac mýlia tí vodiči, aj teraz, stále, stále chodia a dôjdu nakoniec, 

otáčajú sa, za chvíľku nám začnú jazdiť teda dovolenkári, ktorí cez Šaľu idú možno aj 

prvýkrát, takže ja apelujem, ja som to už aj hovoril s Mirom Poličkom, či by nebolo vhodné, 

jak prichádza k Agátovej a k umyvárke Valty, aby aj z tej strany bola značka „Stop“ 

a rozdelenie, lebo tam tá značka už nie je, oni majú tie zelené, teda žlté značky na bývalej 

pekárni, že autá osobné, že kade majú ísť; buďme si úprimní, tí šoféri idú automaticky, 

nesledujú to dopravné značenie a ja by som navrhoval teda aj z tej druhej strany od 

Kráľovskej smerom opačne, aby tam bola jedna stopka a rozdelenie, lebo každý jeden 

vodič, keď zbadá stopku, tak postáť musí, tam žiadna stopka momentálne nie je, to je môj 

návrh, 

 

Mgr. Jozef Belický 

- ďakujem veľmi pekne, ale takto, policajt sa neriadi ani návrhmi mestského zastupiteľstva, 

ani ničím, ale má na to nejaké predpisy, on to značenie umiestnil podľa predpisov, ja som 

sa snažil tu vysvetliť, že v čom je problém, že sú nové značky a nie možno úplne také, na 

ktoré sme zvyknutí, tí šoféri, ktorí tu chodia každý deň alebo každý týždeň, tak idú po 

pamäti, ako buďme len ľudia, ako ja to viem uznať, že je to tak, nevšimnú si to značenie, 

preto sme dali návrh, že nech sú výraznejšie tabule už v Galante, lebo tam je problém, začína 

v Galante, kde má byť odklonená tá doprava na Šintavu, teraz už je to trochu lepšie, ale 

vždy sa nájde zblúdilec a dokonca dneska sme sa rozprávali s pánom náčelníkom, že 

niektorí už prišli na to, že ak v Matúškove odíde do Topoľnice a z Topoľnice odbočí 

doprava, tak tam nie je nová značka, že tadeto sa nesmie, lebo ona už bola v Galante, tak 

on tvrdí, že však ale on ide od Topoľnice, ako to mal vedieť; ako áno, treba vychytať možno 

tie muchy v prvých dňoch, ale to sa poddá, ja verím tomu, že, že, ja som si včera prešiel 

večer, síce nestihol som cez deň, ale večer som prešiel aj tú Sama Chalupku, tam som bol 

jediné auto už po siedmej hodine, ako myslím, že sa to ukľudnilo zásadne proti tomu, aké 

to bolo, 

 

Ing. Tomáš Mészáros – faktická poznámka 

- ospravedlňujem sa, pán primátor, v diskusii odznelo státie mestskej a štátnej polície, 

rovnako sa chcem poďakovať ako moji kolegovia a kolegyne; bolo tam spomenuté dokedy 

je plánované státie mestskej a štátnej polície pred Šaľou? 
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Mgr. Jozef Belický 

- no, a toto je problém, lebo ono je plánované, kým to treba, otázka je, koľko je ľudí, mali 

sme rozhovor aj s pánom okresným riaditeľom, obrovské problémy personálne s tým majú, 

aby tam vyčlenili dvoch policajtov do hliadky od rána do večera, my s tým sami máme 

problém, veď máme 25 policajtov, ak to zoberieme, tak reálne ich máme nejakých možno, 

že 20 a nie sme schopní tam stávať každý deň, každý deň prosia hliadku od rána na to, aby 

dozoroval to, pretože o ôsmej máme prechody ešte do konca školského roku, jednoducho 

sú povinnosti, ktoré sa ráno nedajú obísť, no tak skúsime to ešte riešiť, dokedy budeme 

vládať; teraz neviem odpovedať, lebo odpoveď na toto je, že no dokedy treba, ale ak sa 

vyčerpajú personálne kapacity, tam nebudeme mať koho dať, dovtedy dúfam, že sa ukľudní 

tá situácia, pochopia ľudia, však mediálne v každom rozhlase je jasné, že je to uvádzané  

v tých zelených vlnách, že cez Šaľu je problém prejsť, že je zakázané, že Kráľovská, teda 

cesta I/75 na vjazde do Šale, že je uzavretá, dali sme to do novín, Facebook, ja už neviem 

čo máme urobiť, teraz už tí kamionisti medzi sebou majú ten systém dorozumievací, kam 

určite každý to povedal, tak veríme tomu, že sa to proste ukľudní, že to bolo len to, že prvý 

deň je zmena, no a tam treba prijať opatrenia. 

 

 

ČASŤ III. 

PREDKLADANÉ MATERIÁLY 

 

A. INFORMAČNÉ MATERIÁLY A SPRÁVY 

 

1. Správa z kontroly vykonanej ÚHK - materiál číslo A 1/3/2024  

Predložila Ing. Martina Bartošovičová, hlavná kontrolórka mesta 

Podrobnú správu obsahuje predložený materiál. 

Diskusia k predloženému materiálu nebola. 

 

Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 

Mestské zastupiteľstvo v Šali 

A. prerokovalo 

správu z kontroly plnenia opatrení prijatých na odstránenie zistených nedostatkov  

z kontroly nakladania s prebytočným a neupotrebiteľným majetkom mesta v MŠ 

Budovateľská v Šali, 

B. berie na vedomie 

správu z kontroly plnenia opatrení prijatých na odstránenie zistených nedostatkov  

z kontroly nakladania s prebytočným a neupotrebiteľným majetkom mesta v MŠ 

Budovateľská v Šali. 

 

Prezentácia: 18 

Za:  18 

Proti:    0 

Zdržal sa:   0 

 

MsZ   p r i j a l o   uznesenie v navrhnutom znení. 
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2. Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta Šaľa na II. polrok 2024 - 

materiál číslo A 2/3/2024   

Predložila Ing. Martina Bartošovičová, hlavná kontrolórka mesta 

Podrobnú správu obsahuje predložený materiál. 

 

Diskusia: 

 

Jakub Matajs 

- ja by som Vás chcel len poprosiť, či by ste mohli pri kontrole zmluvných podmienok MHD 

sa sústrediť aj na dodržiavanie časov odchodov zo staníc, zo zastávok a konkrétne zo 

stanice, keďže sa tam častokrát opakuje jav, že nečaká autobus tých päť minút, ako má,  

ak by to bolo možné? 

 

Ing. Martina Bartošovičová  

- plán kontrolnej činnosti obsahuje konkrétny názov kontroly, čiže v podstate držíme sa cieľa, 

v podstate, ak bude táto kontrola schválená takto a v takomto znení ako som predložila  

v návrhu plánu kontrolnej činnosti, tak si myslím, že s odchodmi autobusov to nemá nič 

spoločné, ale ako, môžeme určite počas kontroly spolu komunikovať, nemám s tým vôbec 

najmenší problém, ale myslím si, že takto prijatá kontrola sa netýka toho, čo by ste, alebo 

teda, čo odo mňa žiadate, ešte sa môžeme pobaviť ... nezrozumiteľný zvukový záznam ... 

 

Jakub Matajs 

- ja len by som doplnil, že vlastne je to jav, čo sa opakuje proste, takže aby sme nestrácali 

ako mesto financie na tom, 

 

Mgr. Róbert Čibrik – pozmeňujúci návrh  

- ja by som mal dva návrhy na doplnenie kontrolnej činnosti, ak teda nájdu podporu u kolegov 

poslancov; prvý návrh by sa týkal cyklotrasy do Dusla a tu by som poprosil z réžie, tam sú 

fotky, cyklotrasa, poprosím zopár fotografií, cyklotrasa je aj po niekoľkých rokoch 

reklamácií v zlom stave, ktorý sa len zhoršuje, nemyslím si, že je v poriadku, že ani päť 

rokov po dokončení tohto diela nie sú vyriešené problémy a cyklotrasa sa rozpadáva, reálne 

hrozí, že masívna, veľká oprava zostane na pleciach mesta; chcel by som preto požiadať  

o kontrolu reklamácií a dodržiavania teda zmluvných podmienok, čiže ten návrh by bol, 

aby bol doplnený do plánu kontrolnej činnosti „kontrola dodržiavania zmluvných 

podmienok v oblasti zodpovednosti za vady, reklamácie a záruku za kvalitu diela v rámci 

projektu „Cyklotrasa za zamestnaním do priemyselného parku“, ktoré vyplývajú zo zmluvy 

uzavretej zo spoločnosťou Swietelsky-Slovakia, prípadne ďalších zmlúv týkajúcich sa 

uvedeného projektu“, to je prvý návrh, 

- druhý návrh, ten sa týka kontroly dodržiavania zmluvných podmienok, ktoré vyplývajú zo 

zmlúv číslo 440/2023 respektíve číslo 72/2024, jedná sa o „Opravu a údržbu spevnených 

plôch z betónovej a vegetačnej dlažby, inžinierskych sietí a zvislého dopravného značenia 

na miestnych komunikáciách v meste Šaľa“, tá druhá je „Rámcová dohoda o údržbe  

a oprave cestných uličných vpustí a poklopov na miestnych komunikáciách“; táto kontrola 

by mala byť zameraná na podmienky zadávania požiadaviek na opravu a údržbu zo strany 

mesta, na plnenie týchto požiadaviek a ostatných povinností vyplývajúcich zo zmlúv zo 

strany zhotoviteľa; takže toto by boli moje dva návrhy, mám ich aj v písomnej forme, 

 

Mgr. Jozef Belický 

- to som chcel poprosiť, že ak to máš v písomnej forme, aby som vedel dať o tom hlasovať, 

- všetko, pán poslanec? 
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Mgr. Róbert Čibrik 

- áno, 

 

Mgr. Jozef Belický 

- dobre, ja poviem k tej prvej len to, čo viem, že ešte stále je predĺžená lehota na tú 

reklamáciu, tá stále trvá, ja som aj osobne hovoril s pánom konateľom spoločnosti 

Swietelsky, ktorý bol vtedy, on už tam síce nerobí, ale som s ním hovoril, oni naďalej s ním 

komunikujú toto dielo a tam bude vymenená veľká časť toho povrchu okolo toho prvého 

mosta, myslím, tam je taký väčší problém a tam neviem, či nie, až po podložie sa má ísť, 

tam je to aj dohodnuté, len Ing. Čibrik tu dnes práve teraz nie je tu, ale on už dohadoval  

s ním aj rozsah prác, v lete to určite bude urobené, dávam cez to všetko ešte slovo pani 

hlavnej kontrolórke, lebo ona chcela ešte reagovať na tie návrhy, 

 

Ing. Martina Bartošovičová  

- tak dovolím si reagovať najskôr na tú prvú kontrolu, kontrola dodržiavania zmluvných 

podmienok v oblasti zodpovednosti za škody, vady a reklamácie vlastne na cyklotrase, ja 

taktiež som hovorila s kolegom, dokonca sme, fakt, nebolo to dávno, možno dva, tri dni 

dozadu, škoda, že tu nie je a určite by Vám odpovedal, viem a povedal mi teda on sám, že 

je to vyreklamované a mala by sa tam vymeniť veľká časť toho povrchu, takže možno na 

zváženie, že či to ešte v tomto bode treba kontrolovať, ale je to teda na Vás, 

- druhé kontroly, teda tam som úplne nezachytila všetko, že čo chcete v podstate kontrolovať, 

takže si to dovolím prečítať, sú tu dve zmluvy, ale tak bolo dobrým takým zvykom, že ste 

mi zvykli kontroly poslať dopredu, možno keby som si to pozerala, tak by sme sa dokázali 

nejakým spôsobom dohodnúť; takže je tam jedna zmluva „Oprava a údržba spevnených 

plôch z betónovej a vegetačnej dlažby, inžinierskych sietí a zvislého dopravného značenia“ 

a „Rámcová dohoda údržby“; dobre, viete čo? myslím si, že kontrola je zadaná zákonne, 

takže ... 

 

Hlasovanie o 1. pozmeňujúcom návrhu Mgr. Róberta Čibrika: 

- navrhol doplniť do plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta Šaľa na II. polrok 

2024 „Kontrolu dodržiavania zmluvných podmienok v oblasti zodpovednosti za vady, 

reklamácie a záruku za kvalitu diela v rámci projektu „Cyklotrasa za zamestnaním do 

priemyselného parku“, vyplývajúcich zo zmluvy č. 537/2018 uzavretej so spoločnosťou 

Swietelsky-Slovakia spol. s r.o., prípadne ďalších zmlúv týkajúcich sa uvedeného projektu“ 

Prezentácia: 18 

Za:  15 

Proti:    2 

Zdržal sa:   1 

Pozmeňujúci návrh Mgr. Róberta Čibrika bol prijatý. 

 

Hlasovanie o 2. pozmeňujúcom návrhu Mgr. Róberta Čibrika: 

- navrhol doplniť do plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta Šaľa na II. polrok 

2024 „Kontrolu dodržiavania zmluvných podmienok vyplývajúcich zo zmlúv č. 440/2023 

(Oprava a údržba spevnených plôch z betónovej a vegetačnej dlažby, inžinierskych sietí  

a zvislého dopravného značenia na miestnych komunikáciách v meste Šaľa) a č. 72/2024 

(Rámcová dohoda údržba a opravy cestných uličných vpustí a poklopov na miestnych 

komunikáciách v meste Šaľa)“ 
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Prezentácia: 18 

Za:  17 

Proti:    0 

Zdržal sa:   1 

Pozmeňujúci návrh Mgr. Róberta Čibrika bol prijatý. 

 

Mgr. Jozef Belický 

- tieto dve veci budú doplnené do plánu kontroly, 

 

Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 

Mestské zastupiteľstvo v Šali 

A. prerokovalo 

návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta Šaľa na II. polrok 2024, 

B. schvaľuje 

plán kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky mesta Šaľa na II. polrok 2024.  

 

Prezentácia: 18 

Za:  18 

Proti:    0 

Zdržal sa:   0 

 

MsZ   p r i j a l o   uznesenie v navrhnutom znení. 

 

 

3. Správa o plnení uznesení mestského zastupiteľstva - materiál číslo A 3/3/2024  

Predložila Ing. Jana Nitrayová, prednostka MsÚ 

Podrobnú správu obsahuje predložený materiál. 

 

Diskusia: 

 

Ing. Ingrid Kántorová 

- ja by som sa chcela opýtať, že prečo nie je znovu v tom prehľade uznesení to uznesenie  

o parkovacej politike? a kedy bude vlastne to VZN-ko predložené zastupiteľstvu? lebo už 

aj minule nebolo, 

 

Ing. Bc. Ľuba Boháčová 

- ak dovolíte, tie dve uznesenia spolu súvisia, to prvé uznesenie bolo prijaté v roku, myslím, 

že 2021, ak si dobre pamätám, nemám teraz materiál pred sebou a vlastne prvým krokom  

z tohto uznesenia sa začala riešiť tá parkovacia politika a vlastne to VZN-ko, oni tie dve 

uznesenia sú spojené, takže my ich sledujeme v spojení, takže z prvého uznesenia prvý krok 

je tvorba toho VZN-ka a plnenie úlohy na vypracovanie a predloženie VZN-ka 

zastupiteľstvu bol, myslím, že preložený na druhý polrok roku 2024, takže my to priebežne 

na každé zastupiteľstvo nedávame, my si tie termíny sledujeme a keď ten termín sa blíži, že 

je aktuálny, vždy komunikujeme s oddelením, ktorého sa to týka a vlastne potom, oni si to 

sledujú tiež a predložia, predpokladám teda, v termíne, 

 

... nezrozumiteľný zvukový záznam ... 
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Ing. Bc. Ľuba Boháčová 

- na minulom zastupiteľstve, ak si dobre pamätám, tak bolo schválené predĺženie toho 

termínu, 

 

Ing. Ingrid Kántorová 

- dobre, ďakujem, ešte jednu otázku mám, v prehľade projektov je uvedený projekt  

„Šaľa - informačná brožúra“, tak sa chcem opýtať, že vlastne o čom táto brožúra bude 

informovať a spolu s tým by som sa chcela opýtať, že či by sa mohli k tým projektom písať 

aspoň nejaké také stručné informácie, že čo je ich cieľom, lebo potom sa tu stále vypytujeme 

na ne, lebo nemáme ani šajnu, že o čom to je, 

 

Ing. Jana Nitrayová  

- môžem? 

 

Mgr. Jozef Belický 

- môžem Ti udeliť slovo? ďakujem veľmi pekne; nech sa páči, máš slovo, 

 

Ing. Jana Nitrayová  

- ospravedlňujem sa, chcela som byť rýchlejšia; takto, k tomuto projektu, konkrétne 

informačná brožúra, malo to byť nejaké nové aktivity z pohľadu ekológie, životného 

prostredia atď., ale medzitým, ako sme vám distribuovali tento materiál, nám už prišlo 

vyrozumenie, že je neúspešný, že nám ho nepodporili, takže to už ... 

 

Ing. Ingrid Kántorová 

- takže sa neni na čo pýtať, 

 

Mgr. Jozef Belický 

- áno, to bol projekt, o ktorý sme sa uchádzali, 

 

Ing. Ingrid Kántorová 

- a to, že by sa tam dalo pár viet o tom, o tých projektoch napísať, dalo by sa? lebo potom 

zbytočne tu akože Vás s tým otravujeme, ďakujem pekne, 

 

Ing. Jana Nitrayová  

- áno, v poriadku, 

 

Mgr. Jozef Belický 

- inak, pani poslankyňa, navrhujem Vám oveľa jednoduchší spôsob, desať dní dopredu 

dostávate materiály na mestské zastupiteľstvo, na čokoľvek sa chcete opýtať, sme Vám  

v plnej dispozícii celých desať dní pred konaním mestského zastupiteľstva, takže nemusíte 

si to nechať až sem, ja len, aby ste si to nemuseli nechať až sem, dobre, 

 

Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 

Mestské zastupiteľstvo v Šali   

A. prerokovalo 

správu o plnení uznesení mestského zastupiteľstva, 

B. berie na vedomie 

správu o plnení uznesení mestského zastupiteľstva. 
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Prezentácia: 19 

Za:  19 

Proti:    0 

Zdržal sa:   0 

 

MsZ   p r i j a l o   uznesenie v navrhnutom znení. 

 

 

4. Správa o činnosti a rozbor hospodárenia Mestského kultúrneho strediska v Šali za 

rok 2023 - materiál číslo A 4/3/2024  

Predložil Ing. František Botka, vedúci MsKS 

Podrobnú správu obsahuje predložený materiál. 

Predkladateľ doplnil, že materiál bol prerokovaný na komisii kultúry a cestovného ruchu 21.05., 

komisia po preštudovaní materiálu ho odporúča predložiť mestskému zastupiteľstvu. 

 

Diskusia: 

 

Jakub Matajs 

- ja by som mal len dve otázky; prvá konkrétne, z prehľadu podujatí je zrejmé, že väčšina má 

mainstreamový charakter, či MsKS uvažuje o spolupráci s nejakou alternatívnou kultúrou 

a obohatí vlastne ten program? 

- druhá otázka, na strane 30 je uvedené medzi výdavkami v roku 2023 tzv. „Nájomné za 

alarm“, prečo si MsKS prenajíma alarm? ak by ste mi na to mohli odpovedať, ďakujem, 

 

Ing. František Botka  

- MsKS určite neprenajíma alarm, to je asi súčasť záverečného účtu, teda to je vybraté z toho 

materiálu Záverečný účet, čiže to je alarm asi v budove teda mestského kultúrneho domu,  

- a čo sa týka tej prvej otázky, samozrejme, ja sa nevyhýbam spolupráci, keď teda takáto 

nejaká ponuka príde, sadneme si k tomu, prerokujeme a ja nevidím problém teda 

v spolupráci, samozrejme naše možnosti finančné sú konečné, máme nejaký plán činnosti, 

ale keď prídu s takýmto alternatívnym návrhom, určite si sadneme k tomu a dohodneme sa, 

 

Jakub Matajs 

- ďakujem, 

 

Ing. František Botka 

- dovolíš, pán viceprimátor, ešte pred hlasovaním?  

 

Róbert Tölgyesi 

- nech sa páči,  

 

Ing. František Botka 

- by som chcel pozvať prítomných poslancov, aj teda prítomných z mesta Šaľa na naše 

najbližšie podujatia, v pondelok máme, 18. 06. to je v utorok, máme divadlo Sobášny list; 

potom by som vás chcel 21. a 22. 06. pozvať na Šaliansky jarmok, máme pre vás pripravený 

bohatý program aj na piatok, aj na sobotu; 25. 06. vyhlásenie najlepších športovcov za rok 

2023; 28. 06. Tvorivý čin roka; 06. 07. môžete prísť, možno aj nejaké súťažné družstvo 

poslancov, na súťaž vo varení gulášu; 08. 07. organizujeme Hurá prázdniny vo Veči  

a takisto by som vás chcel pozvať na podujatia Kultúrneho leta, ktoré budú tento rok trošku 

iné, nebudú na nádvorí kaštieľa, ale budú tu pred mestským úradom, každý druhý týždeň 
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tam bude bohatý program, budete samozrejme včas informovaní plagátmi a takisto vás 

chcem pozvať na letné premietanie, ktoré bude počas júla aj augusta každý piatok aj sobotu 

zadarmo na amfiteátri, ďakujem pekne, 

 

Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 

Mestské zastupiteľstvo v Šali 

A. prerokovalo 

správu o činnosti a rozbor hospodárenia Mestského kultúrneho strediska v Šali za  

rok 2023, 

B. berie na vedomie  

správu o činnosti a rozbor hospodárenia Mestského kultúrneho strediska v Šali za  

rok 2023.     

 

Prezentácia: 19 

Za:  19 

Proti:    0 

Zdržal sa:   0 

 

MsZ   p r i j a l o   uznesenie v navrhnutom znení. 

 

 

B. VŠEOBECNE ZÁVÄZNÉ NARIADENIA, NORMY MESTA, ZMENY UZNESENÍ 

 

1. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o určení výšky príspevku na čiastočnú 

úhradu nákladov v školách a v školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti 

mesta Šaľa - materiál číslo B 1/3/2024 

Predložila Mgr. Katarína Keselyová, metodička SŠÚ 

Podrobnú správu obsahuje predložený materiál. 

Predkladateľka doplnila, že návrh všeobecne záväzného nariadenia bol prerokovaný na 

zasadnutiach komisie školstva a mestskej školskej rady dňa 04.06.2024 i na zasadnutí 

ekonomickej komisie dňa 05.06.2024, a odporúčajú ho schváliť mestským zastupiteľstvom. 

 

Diskusia: 

 

Ing. Ingrid Kántorová 

- ja sa chcem opýtať na takúto vec, v tom materiáli nie je uvedené vlastne o koľko sa zvýšili 

náklady tým školským zariadeniam, ani to, aká suma sa získa tým zvýšením, tým pádom 

ako, globálne ... 

 

Mgr. Katarína Keselyová  

- v dôvodovej správe, 

 

Ing. Ingrid Kántorová 

- ale tam to neni, tá celková suma, že vlastne to by malo byť jasné, že koľko chýba, globálne, 

z mestských peňazí a o koľko sa navyšuje? lebo toto vyzerá, ako keby sa len tak určilo, tak 

od oka, že o 2 EUR zvýšime alebo tak, akože, to by malo byť ale analýzou podložené a to 

by tam, prečo to tam nie je uvedené, v tej dôvodovej správe? tam sú len o koľko sa navyšuje 

na jedného človeka a nevieme, koľko je tých detí, nevieme, koľko je tých študentov, takých 

a onakých, čiže toto by malo byť súčasťou tej správy a vlastne ako môže potom poslanec 

posúdiť, či ste zvýšili dostatočne alebo málo alebo nie? 
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Mgr. Katarína Keselyová  

- táto iniciatíva zvyšovania nevychádzala tentokrát z mesta, ale od samotných riaditeľov škôl 

a školských zariadení, čiže oni si na základe svojej analýzy, že koľko môžu si dovoliť, aby 

napríklad nezaťažili veľmi ani peňaženky tých rodičov a zákonných zástupcov, pretože 

vieme, že dneska všetko je drahé a vychádza to z toho, že potrebujú ... 

 

Ing. Ingrid Kántorová 

- ja tomu rozumiem, ale aj oni možno mohli uviesť tú sumu, ktorú vlastne globálne potrebujú, 

 

Mgr. Katarína Keselyová  

- máme, pani vedúca teda obdržala tú analýzu od riaditeľov aj ..., 

 

Ing. Ingrid Kántorová 

- škoda, že ste ju tam neuviedli, no, dobre, takže vlastne neviete to asi ani teraz povedať  

a keby ste nám to aj povedali, tak my to nevieme zhodnotiť teraz na mieste, 

 

Mgr. Katarína Keselyová  

- mám tu ako ten materiál, či tak dopodrobna chcete vedieť, že čo tam? 

 

Ing. Ingrid Kántorová 

- to by stačilo globálne, že toľkoto chýba, toľkoto vyberieme, tým pádom sa to vyrovná,  

 

Mgr. Katarína Keselyová  

- lebo v tej tabuľke je uvedené, že teda aká bola pôvodná suma, 

 

Ing. Ingrid Kántorová 

- na jedného, 

 

Mgr. Katarína Keselyová  

- na jedného žiaka, 

 

Ing. Ingrid Kántorová 

- lenže nevieme koľko je počet takých žiakov, koľko je onakých, koľko je tých, čo chodia na 

také krúžky, ktorí chodia na také krúžky, viete, že toto by bolo treba sčítať, 

 

Mgr. Katarína Keselyová  

- to už si oni rozanalyzovali, ale to je na stránke školy zrejme je aj uvedené, že koľko majú 

počet žiakov, aj v tých skupinových; keď napríklad sa bavíme konkrétne o základnej 

umeleckej škole, ale aj v každom inom zariadení, že aký je počet žiakov, áno, alebo detí ... 

 

Ing. Ingrid Kántorová 

- my by sme si to zháňali a násobili tieto veci dosť dlho, aj prečítať všetky materiály je dosť 

ťažké, takže keby sa to nabudúce dalo, takto v sumári, 

 

Mgr. Katarína Keselyová  

- takže Vy by ste chceli ešte podrobnejšiu analýzu, 

 

Ing. Ingrid Kántorová 

- to nie je až taká podrobná, skrátka sumár, 
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Mgr. Katarína Keselyová  

- sumár, 

 

Ing. Ingrid Kántorová 

- sumár, to by bolo fajn, 

 

Mgr. Katarína Keselyová  

- dobre, 

 

Róbert Tölgyesi 

- všetko? 

 

Ing. Ingrid Kántorová 

- ďakujem, 

 

Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 

Mestské zastupiteľstvo v Šali 

A. prerokovalo 

návrh Všeobecne záväzného nariadenia o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu 

nákladov v školách a v školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Šaľa,  

B. schvaľuje 

Všeobecne záväzné nariadenie č. 4/2024 o určení výšky príspevku na čiastočnú úhradu 

nákladov v školách a v školských zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Šaľa. 

 

Prezentácia: 18 

Za:  16 

Proti:    2 

Zdržal sa:   0 

 

MsZ   p r i j a l o   uznesenie v navrhnutom znení. 

 

 

2. Návrh na zmenu interného predpisu mesta „Zásady hospodárenia s majetkom mesta 

Šaľa“, schváleného Uznesením Mestského zastupiteľstva v Šali č. 7/2023 – III. zo dňa 

26. októbra 2023 v znení jeho Dodatku č. 1, schváleného Uznesením Mestského 

zastupiteľstva v Šali č. 2/2024 – VIII. zo dňa 18.04.2024 - materiál číslo B 2/3/2024 

Predložil Mgr. Miloš Kopiary, referent OSMaZM 

Predkladateľ doplnil, že materiál bol prerokovaný v ekonomickej komisii, ktorá ho svojím 

uznesením odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť; ide o zmenu doby, na ktorú sa platí 

poplatok za vylepenie plagátov v pôsobnosti MsKS v meste Šaľa. 

Podrobnú správu obsahuje predložený materiál. 

Diskusia k predloženému materiálu nebola. 

 

Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 

Mestské zastupiteľstvo v Šali  

A. prerokovalo 

návrh na zmenu interného predpisu mesta „Zásady hospodárenia s majetkom mesta Šaľa“, 

schváleného Uznesením Mestského zastupiteľstva v Šali č. 7/2023 – III. zo dňa  

26. októbra 2023, v znení jeho Dodatku č. 1, schváleného Uznesením Mestského 

zastupiteľstva v Šali č. 2/2024 – VIII. zo dňa 18.04.2024,  
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B. schvaľuje 

Dodatok č. 2 k internému predpisu mesta „Zásady hospodárenia s majetkom mesta Šaľa“, 

schváleného Uznesením Mestského zastupiteľstva v Šali č. 7/2023 – III. zo dňa  

26. októbra 2023 v znení jeho Dodatku č. 1, schváleného Uznesením Mestského 

zastupiteľstva v Šali č. 2/2024 – VIII. zo dňa 18.04.2024.  

 

Prezentácia: 18 

Za:  18 

Proti:    0 

Zdržal sa:   0 

 

MsZ   p r i j a l o   uznesenie v navrhnutom znení. 

 

 

C. HOSPODÁRENIE MESTA 

 

1. Záverečný účet mesta Šaľa, rozpočtových organizácií a príspevkovej organizácie  

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Šaľa za rok 2023; Odborné stanovisko hlavnej 

kontrolórky k návrhu záverečného účtu mesta Šaľa za rok 2023 - materiál číslo 

C 1/3/2024 

Predložili Ing. Jana Nitrayová, prednostka MsÚ a Ing. Martina Bartošovičová, hlavná 

kontrolórka 

Podrobnú správu obsahuje predložený materiál. 

 

Ing. Jana Nitrayová 

- obdržali ste veľmi rozsiahly materiál, je to dokument, ktorý je záverečným dokumentom 

hospodárenia a vlastne takým obrazom hospodárenia mesta Šaľa za predchádzajúci 

kalendárny rok; materiál máte členený v zmysle rozpočtu a záverečný účet je rozčlenený, 

sa podrobne venuje, jednak teda zhodnocuje dlhodobé ciele mesta Šaľa, jeho príjmovú časť, 

ktorú dosiahlo alebo teda ako hospodárilo v príjmovej časti mesto Šaľa a na neho napojené 

všetky organizácie, tak aj vo výdavkovej časti, kde výdavková časť v záverečnom účte je 

podrobne rozobratá na jednotlivé programy, podprogramy až prvky; ja by som sa chcela 

všetkým spracovateľom tohto materiálu poďakovať, má 149 strán tento materiál, čo svedčí 

o jeho dôležitosti a obsiahnuté sú tu všetky dôležité informácie, ktoré mestské 

zastupiteľstvo by malo vnímať, že toto boli skutočnosti, čo sa týka ekonomiky mesta  

a všetkých organizácií, ktoré sú na ne napojené,  

- tento materiál bol prerokovaný aj v ekonomickej komisii, ktorá svojím uznesením odporúča 

mestskému zastupiteľstvu ho schváliť; to, že tento materiál je veľmi dôležitý, svedčí o tom, 

že druhým dokumentom, ktorý ste k tomuto bodu rokovania prijali, je stanovisko aj hlavnej 

kontrolórky, 

 

Ing. Martina Bartošovičová  

- v súlade so zákonom o obecnom zriadení vám predkladám odborné stanovisko k „Návrhu 

záverečného účtu mesta Šaľa, rozpočtových organizácií a príspevkovej organizácie  

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Šaľa za rok 2023“; odborné stanovisko obsahuje 

posúdenie dodržania zákonných ustanovení pri jeho zostavení, ako aj posúdenie 

rozpočtového hospodárenia mesta a mestom zriadených organizácií; na základe 

predloženého návrhu záverečného účtu mesta možno konštatovať, že bol spracovaný  

v súlade so zákonnými ustanoveniami a obsahuje všetky náležitosti podľa § 16 odseku 5 

zákona o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy,  
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- rozpočtové hospodárenie, tak ako povedala už pani prednostka, k 31. 12. skončilo  

s prebytkom vo výške 1 547 801 a po vylúčení účelovo viazaných finančných prostriedkov 

s celkovým prebytkom 560 088 EUR; aj napriek dopadom vládnych opatrení, ktoré sa teda 

spomínajú v záverečnom účte, na príjmovú časť mesta, pozitívne hodnotím dosiahnutý 

prebytok bežného rozpočtu vo výške 1 562 182,  

- návrh záverečného účtu mesta bol dňa 29. mája 2024, čiže v zákonom stanovenej lehote, 

zverejnený na úradnej tabuli a webovom sídle mesta; na základe uvedených skutočností 

odporúčam mestskému zastupiteľstvu schváliť prerokovanie predloženého „Návrhu 

záverečného účtu mesta Šaľa, rozpočtových organizácií a príspevkovej organizácie  

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Šaľa za rok 2023“ výrokom „celoročné hospodárenie 

mesta Šaľa za rok 2023 schvaľujem bez výhrad“, 

 

Diskusia: 

 

Mgr. Róbert Čibrik 

- aj napriek tomu, že sa jedná teda o rozsiahly dokument, mne osobne tam trošku chýba pri 

programe Bývanie, tak rozpísanie výdavkov konkrétnych, ktoré boli na jednotlivé bytové 

domy, či už pri jednotlivých položkách alebo aspoň k jednotlivým bytovým domom, 

vyčíslenie tých opráv, ktoré sú tu pomenované; ale to je len možno do budúcna k tomu, že 

je to naozaj rozsiahly materiál, pracovali na ňom, ale ešte aj tu by sa dali doplniť tieto veci, 

ktoré mne osobne tam chýbajú,  

- teraz, čo sa týka otázok; v dôsledku požiaru bolo jedno čistiace vozidlo vyradené, mesto 

dostalo od poisťovne sumu, podľa toho, čo tam je uvedené, 53 834 EUR, plánuje mesto 

tieto peniaze použiť na kúpu nového vozidla alebo ako budú použité? je takýto nejaký plán 

mesta? 

 

Ing. Jana Nitrayová  

- takto, akonáhle sa udeje poistná udalosť v zmysle zákona o rozpočtových pravidlách takýto 

príjem je všeobecným príjmom, čiže on bol príjmom roku 2023 a bol zahrnutý do 

všeobecných príjmov, to, že mesto plánuje, áno zvažuje, bola takáto myšlienka, ale tieto 

peniaze nie sú účelovo zaviazané, oni sú už premietnuté ako všeobecné príjmy, čiže je to 

momentálne tak; ako vieme, že to jedno auto je málo, ale momentálne zatiaľ nie je priestor, 

hoci hľadáme aj nejaké možné zdroje, ako je envirofond atď., lebo oni mávajú takéto výzvy, 

 

Mgr. Róbert Čibrik 

- rozumiem odpovedi, ďakujem; ešte jedna otázka, v akej celkovej výške, či mi teda budete 

vedieť odpovedať, v akej celkovej výške presúval primátor financie v mestskom rozpočte  

z jednotlivých programov? 

 

Ing. Jana Nitrayová  

- tak naozaj na toto neviem odpovedať, viem, že je tam tých opatrení niekoľko, ale celkovú 

výšku Vám teraz neviem zodpovedne povedať, v právomoci primátora je teda robiť 

rozpočtové opatrenia, v záverečnom účte máte napísané, že ich bolo 53 alebo 51, pokiaľ ma 

pamäť neklame, ale aký je objem tých financií? 

 

Mgr. Róbert Čibrik 

- nevieme, 

 

Ing. Jana Nitrayová  

- ako viem Vám ho vyčísliť dodatočne, ale v tejto chvíli neviem odpovedať, 
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Mgr. Róbert Čibrik 

- minimálne, či ... nezrozumiteľný zvukový záznam ..., 

 

Mgr. Jozef Belický 

- ja by som ešte dovolil si k tomu, lebo neviem presne číslo, ale absolútna väčšina 

rozpočtových opatrení sa týka školských zariadení, to je absolútne drvivá väčšina, my 

nepresúvame peniaze, lebo väčšinou to nepotrebujeme, ale čo sa týka školských zariadení, 

tam často podpisujem tie rozpočtové opatrenia, 

 

Mgr. Róbert Čibrik 

- dobre, ja som chcel len vedieť, že či to máme kvantifikované, že koľko z ktorých 

programov, ale keď nie, tak v zásade dobre, beriem túto informáciu, ďakujem, 

 

Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 

Mestské zastupiteľstvo v Šali 

A. prerokovalo 

záverečný účet mesta Šaľa, rozpočtových organizácií a príspevkovej organizácie 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Šaľa za rok 2023, 

B. schvaľuje 

záverečný účet mesta Šaľa, rozpočtových organizácií a príspevkovej organizácie 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Šaľa za rok 2023 nasledovne: 

 

1. Plnenie rozpočtu mesta Šaľa k 31.12.2023 bez finančných operácií: 

 

plnenie bežných príjmov vo výške 26 143 572 EUR 

čerpanie bežných výdavkov vo výške 24 581 390 EUR 

prebytok bežného rozpočtu 1 562 182 EUR 

 

plnenie kapitálových príjmov vo výške 5 741 420 EUR 

čerpanie kapitálových výdavkov vo výške              8 825 126 EUR 

schodok kapitálového rozpočtu -3 083 705 EUR 

 

bežné a kapitálové príjmy vo výške        31 884 993 EUR 

bežné a kapitálové výdavky vo výške 33 406 516 EUR 

schodok rozpočtu -1 521 523 EUR 

 

2. Plnenie rozpočtu mesta Šaľa k 31.12.2023 s finančnými operáciami:  

 

bežné a kapitálové príjmy vo výške        31 884 993 EUR 

bežné a kapitálové výdavky vo výške 33 406 516 EUR 

schodok rozpočtu -1 521 523 EUR 

 

plnenie príjmových finančných operácií vo výške 5 969 418 EUR 

čerpanie výdavkových finančných operácií vo výške 2 900 094 EUR 

prebytok finančných operácií 3 069 324 EUR 

 

plnenie celkových príjmov vo výške 37 854 411 EUR   

čerpanie celkových výdavkov vo výške 36 306 610 EUR 

prebytok rozpočtového hospodárenia celkom 1 547 801 EUR 
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3. Vylúčenie účelovo viazaných finančných prostriedkov z  rozpočtového 

hospodárenia vo výške 987 712,76 EUR nasledovne:  

 

* 4 019,44 EUR - nevyčerpané finančné prostriedky z príspevku Obvodného úradu 

v Nitre na dopravné žiakov za rok 2023, 

* 74 647,30 EUR – nevyčerpané finančné prostriedky z príspevku na stravné žiakov 

za rok 2023, 

* 145 311 EUR - nevyčerpaná časť finančných prostriedkov z  MŠVV SR na 

prenesené kompetencie školstva,   

* 60 000,00 EUR – nevyčerpaná dotácia na riešenie havarijného stavu v ZŠ Ľ. Štúra,  

* 56 923,89 EUR – finančné prostriedky na účtoch školských jedální na zakúpenie 

potravín, 

* 40 884,65 EUR – finančné prostriedky na účte jedálne domova dôchodcov na 

zakúpenie potravín,  

* 11 000 EUR - nevyčerpaná dotácia z MPSVaR SR na zakúpenie automobilu pre 

terénnu opatrovateľskú službu, 

* 15 000 EUR – grant od občianskeho združenia JUVAMEN na vybavenie ihriska pre 

MŠ Hollého, 

* 205 555,51 EUR – nevyčerpaná dotácia z Enviromentálneho fondu na rekonštrukciu 

MŠ Budovateľská,  

* 72 400 EUR – nevyčerpané finančné prostriedky určené na ubytovanie utečencov z 

Ukrajiny, 

* 42 443,12 EUR – účelovo viazané prostriedky na tvorbu fondu opráv a údržby, ktorý 

je mesto povinné tvoriť v zmysle zákona č. 443/2010 Z.z.  

* 10 424,21 EUR – nevyčerpaná osobitná dotácia pre školy na špecifiká, 

* 9 000 EUR – nevyčerpaná osobitná dotácia na rozvojové projekty,  

* 1 611,87 EUR – nevyčerpaná osobitná dotácia na predškolákov v MŠ,  

* 2 338,49 EUR nevyčerpané prostriedky na projekt Pomáhajúce profesie v ZŠ s MŠ 

J. Murgaša, 

* 237 081,90 EUR – nevyčerpané prostriedky poskytnuté z Nórskych fondov na 

revitalizáciu lesoparku, 

* -928,62 EUR - účelovo určené prostriedky v príjmových finančných operáciách na 

zábezpeky, ktoré mesto vrátilo nájomníkom v mestských bytoch a pri ukončení 

nájomného vzťahu, 

 

4. Schodok rozpočtu vo výške 1 521 523,06 EUR vykryť z kladného zostatku 

finančných operácií 3 069 323,85 EUR. Zostatok finančných prostriedkov (po 

vylúčení účelovo určených prostriedkov uvedených v bode 3) sa vo výške 

560 088,03 EUR pridelí do rezervného fondu.  

  

5. Vysporiadanie výsledku hospodárenia príspevkovej organizácie OSS 

v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Šaľa nasledovne: 

a) prerokovalo rozbor hospodárenia a účtovnú závierku OSS mesta Šaľa za rok 2023, 

b) schvaľuje ročnú účtovnú závierku OSS mesta Šaľa ku dňu 31.12.2023, 

c) berie na vedomie výsledok hospodárenia OSS za rok 2023 strata vo výške              

6 371,95 EUR, ktorú vysporiada zo svojho hospodárskeho výsledku v nasledujúcom 

účtovnom období, v ktorom dosiahne zisk. 

 

C. berie na vedomie 

odborné stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu záverečného účtu mesta Šaľa za rok 2023, 
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D. schvaľuje 

celoročné hospodárenie mesta Šaľa za rok 2023 bez výhrad. 

 

Prezentácia: 19 

Za:  19 

Proti:    0 

Zdržal sa:   0 

 

MsZ   p r i j a l o   uznesenie v navrhnutom znení. 

 

 

2. Vývoj hospodárenia mesta k 31. 03. 2024 - materiál číslo C 2/3/2024 

Predložila Mgr. Jana Belovičová, vedúca oddelenia ekonomiky a podnikania 

Podrobnú správu obsahuje predložený materiál. 

 

Diskusia: 

 

Mgr. Róbert Čibrik 

- ja mám jednu otázku, neviem, či Vy mi ju zodpoviete a jedná sa o príjem z predaja 

mestských pozemkov; do dnešného dňa sme predali, alebo tento rok boli predané pozemky 

za nejakých 120 000 EUR, rozpočtovaný bol predpokladaný príjem 800 000 EUR, naďalej 

mesto má tento záujem predávať pozemky? ak áno, aké? 

 

Mgr. Jana Belovičová  

- čo sa týka príjmov z predaja majetku, očakávame ich v druhom polroku a stále ich máme  

v pláne, čo sa týka o to, aké pozemky ide, tak to by som asi poprosila majetkové oddelenie, 

keby vedeli, 

 

Mgr. Jozef Belický 

- myslím, že ani nejde o toto, veď pri zostavovaní rozpočtu my sme povedali, že rozpočet 

musí byť schválený ako vyrovnaný, ale v zásade nemáme ambíciu predať niektoré 

pozemky, no ale do rozpočtu sa ostihli ako na predaj, pretože pre nás sú v tejto chvíli 

nadbytočným majetkom, ale do poslednej chvíle držíme to, že ak nebudeme donútení 

ekonomickou situáciou, zatiaľ v máji, určite ste si všimli, ako dopadol príjem z daní  

z príjmov fyzických osôb, že vlastne podľa toho vzorca vyšlo, že ešte máme vrátiť štátu, 

štát to kompenzoval vyčlenením časti daní z príjmov právnických osôb a tie peniaze nám 

poslal, to sa stalo už aj vlani pre jednoducho zlé ekonomické parametre štátu, no ale zatiaľ 

sme neboli donútení, máme zaradený taký šetriaci režim, že zatiaľ sme neboli donútení 

pristúpiť k tomu, toto je úplne krajné riešenie, že by sme to urobili, budeme to odďaľovať 

do maxima a keď budeme vedieť, že už niet inej cesty, potom určite to ešte, ešte prejde aj 

diskusiou v zastupiteľstve, ja nie som úplne nastavený na to, aby sme tie pozemky predali 

v tejto chvíli, dobre? 

 

Mgr. Róbert Čibrik 

- dobre, ďakujem, 

 

Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 

Mestské zastupiteľstvo v Šali 

A. prerokovalo 

      vývoj hospodárenia mesta k 31. 03. 2024, 
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B. berie na vedomie 

      vývoj hospodárenia mesta k 31. 03. 2024.  

 

Prezentácia: 18 

Za:  18 

Proti:    0 

Zdržal sa:   0 

 

MsZ   p r i j a l o   uznesenie v navrhnutom znení. 

 

 

3. Návrh na úpravu rozpočtu mesta Šaľa, rozpočtových organizácií a príspevkovej 

organizácie v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Šaľa na rok 2024 - materiál číslo 

C 3/3/2024 

Predložila Ing. Jana Nitrayová, prednostka MsÚ 

Podrobnú správu obsahuje predložený materiál. 

 

Ing. Jana Nitrayová 

- dovoľujem si vám predložiť „Návrh na úpravu rozpočtu mesta Šaľa, rozpočtových 

organizácií a príspevkovej organizácie v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Šaľa na  

rok 2024“; ja by som si vás dovolila iba upozorniť na to, že úprava rozpočtu sa týka oblasti 

investícií, kde upravujeme investície na základe skutočného aktuálneho vývoja s tým, že 

tak v príjmovej aj vo výdavkovej časti; ďalej si dovolím vás upozorniť, že táto úprava 

rozpočtu sa týka v oblasti školstva, tak upresnenie výdavkov v prenesených kompetenciách, 

originálnych kompetenciách, osobitných dotáciách, vo vlastných príjmoch škôl a školských 

zariadení; takisto rozpočet upravujeme o všetky granty a dotácie, ktoré mesto získalo  

počas toho, ako bol schválený rozpočet pre rok 2024; zároveň upravujeme v sociálnej 

oblasti dotáciu pre naše zariadenia v zmysle navýšenia dotácie z Ministerstva práce, 

sociálnych vecí a rodiny a takisto vo výdavkovej časti si dovoľujeme, teda je úprava 

rozpočtu nutná v oblasti prevádzkových nákladov, čo sa týka budov a zariadení, ktoré sú  

v správe a v majetku mesta, 

- tento materiál alebo táto úprava rozpočtu bola prerokovaná v ekonomickej komisii s tým, 

že ekonomická komisia odporúča návrh úpravy rozpočtu mestskému zastupiteľstvu 

schváliť, 

 

Diskusia: 

 

Ing. Ingrid Kántorová – poslanecký návrh 

- ja by som chcela podať poslanecký návrh na úpravu rozpočtu, jedná sa o to, že navrhujem 

vyčleniť 8 000 EUR na podprogram 7.2. Oprava a údržba chodníkov namiesto vyčlenenia 

tejto sumy v programe 1.1. Stretnutie s podnikateľmi; dôvodom je 0 EUR vyčlenených na 

opravu chodníkov v roku 2023 a s výhľadom, že to bude tak aj 2024 a oprava chodníkov, 

ktorá sa plánuje v rámci projektu cyklotrasy, zďaleka nezahŕňa všetky chodníky, ktoré sú 

strašne poškodené, v mestskej časti Veča ani nezasahuje vlastne projekt cyklotrasy, čiže 

večianske chodníky sú v katastrofálnom stave a v súčasnosti sa mi zdá oprava týchto 

chodníkov oveľa prioritnejšia pre občanov ako mestské promo akcie pre podnikateľov, 

takže ak môžem, tak podávam, 

 

Mgr. Jozef Belický 

- jasná vec, ak to máte písomne, tak je to super, 
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Mgr. Róbert Čibrik 

- teraz sa len chcem opýtať, v programe 12. je uvedené „dorozpočtovať výdavky“, inde sa 

uvádza zvýšiť výdavky, čo to znamená dorozpočtovať výdavky? 

 

Ing. Jana Nitrayová  

- v programe 12.? 

 

Mgr. Róbert Čibrik 

- Prostredie pre život, tam je dorozpočtovať výdavky v sume 2 000 EUR súvisiace 

s propagáciou, výroba tabúľ, prezentovať dovybavením budovy lesoparku, dorozpočtovať 

výdavky v sume 2 200 EUR, ktoré mesto získalo z Nitrianskeho samosprávneho kraja na 

nákup vnútorných košov do smetných nádob, 

 

Ing. Jana Nitrayová  

- dorozpočtovať znamená to, že to už sú konkrétne výdavky, že my sme predpokladali, to 

boli granty, nákup smetných košov, napríklad bolo tam 5000, ale nebolo to zahrnúť presne, 

lebo sme nemali ešte konkrétnu ponuku, čiže bolo to vo výdavkoch všeobecne 5000 a teraz 

je to rozčlenené presne, ako to bolo, čiže to znamená dorozpočtovať, že sa upresní presne 

podľa dokladu, 

 

Mgr. Róbert Čibrik 

- super, ďakujem; mám ešte jednu otázku, týkajúcu sa verejného obstarávania na dopravné 

značenie, ktoré sme už riešili vo februári s tým, že je verejné obstarávanie na 110 000 EUR, 

malo byť verejné obstarávanie na tento rok s tým, že nedošlo ani k nejakým zmenám, ale 

na tento rok je schválených v mestskom rozpočte 30 000, to som sa vtedy pýtal, že ako je 

možné robiť verejné obstarávanie na 110 000, keď na rozpočet je 30 000, odpoveď bola, že 

pravdepodobne, že by to bolo na viacero rokov, ale aj keď pozeráme, tak v ďalších rokoch 

je tiež rozpočet 20 000, v dvadsiatom piatom, v dvadsiatom šiestom tiež 20 000, takže 

dokopy táto suma nedáva takú vysokú sumu; to sa chcem len teda opýtať, či je možné robiť 

verejné obstarávanie na takú sumu, ktorá nie je narozpočtovaná na ďalšie tri roky? 

 

Ing. Jana Nitrayová  

- prepáčte, ja som v tejto chvíli fakt nerozumela tej otázke, lebo buď myslíte konkrétne na 

dopravné značenie alebo na proces verejného obstarávania? lebo v tejto chvíli naozaj 

nerozumiem trošku, 

 

Mgr. Róbert Čibrik 

- verejné obstarávanie bolo na dopravné značenie, a hodnota tohto verejného obstarávania 

110 000 EUR, 

 

Ing. Jana Nitrayová  

- áno,  

 

Mgr. Róbert Čibrik 

- v rozpočtoch na ďalšie tri roky máme sumy, ktoré sú dokopy 70 000 EUR, čiže menšia 

suma na ďalšie tri roky ako je to jedno verejné obstarávanie a nedošlo ani teraz k zmene 

vlastne nijakej, tak len chcem sa opýtať, že či to je v poriadku? 
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Ing. Jana Nitrayová  

- takto, v skutočnosti, teraz sa tu pozerám aj na spracovateľa, na našu rozpočtárku, lebo 

nemáme ten podklad, ktorý v tom vtedy bol a je dosť možné, teda pravdepodobne viem 

Vám to presne písomne dať do mailu, že my sme teraz v rozpočte pre rok 2024 potrebovali 

len túto sumu, že je to vyobstarané na niekoľko rokov dopredu a aktuálne máme len tú časť, 

ktorú predpokladáme, že sa bude čerpať v tomto roku,  

 

Mgr. Róbert Čibrik 

- rozumiem, 

 

Ing. Jana Nitrayová  

- ale môžem Vám to presne povedať, aby sme sa už o tomto, akože teda aby nám to bolo 

jednoznačné, dobre? 

 

Mgr. Róbert Čibrik 

- dobre,  

 

Mgr. Jozef Belický 

- možnože je to aj na päť rokov, pozrú to, a túto informáciu dostaneš, dobre? 

 

Mgr. Róbert Čibrik 

- dobre, ďakujem, 

 

Hlasovanie o poslaneckom návrhu Ing. Ingrid Kántorovej: 

- vyčleniť 8 000,- Eur na podprogram 7.2. oprava a údržba chodníkov, namiesto vyčlenenia 

tejto sumy v programe 1.1. na stretnutie s podnikateľmi 

Prezentácia: 19 

Za:  10 

Proti:    4 

Zdržal sa:   5 

Poslanecký návrh Ing. Ingrid Kántorovej bol prijatý. 

 

Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 

Mestské zastupiteľstvo v Šali 

A. prerokovalo 

návrh na úpravu rozpočtu mesta Šaľa na rok 2024,  

B. schvaľuje 

1. Úpravu rozpočtu mesta Šaľa na rok 2024 nasledovne:  

 

Bežné príjmy:                                        27 467 218 EUR  

Bežné výdavky:  27 789 107 EUR  

Rozdiel:                                                          -321 889 EUR 

 

Kapitálové príjmy: 5 536 072 EUR 

Kapitálové výdavky:  4 739 888 EUR 

Rozdiel: 796 184 EUR 

    

Spolu príjmy bez príj. fin. operácií: 33 003 290 EUR 

Spolu výdavky bez výd. fin. operácií:     32 528 995 EUR 

Rozdiel bez finančných operácií:  474 295 EUR 
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Príjmové finančné operácie: 4 873 650 EUR 

Výdavkové finančné operácie:             5 347 945 EUR 

Rozdiel: -474 295 EUR 

 

Rozpočet na rok 2024 celkom: 

Príjmy celkom: 37 876 940 EUR 

Výdavky celkom: 37 876 940 EUR 

Rozdiel celkom: 0 EUR 

 

2. Úpravu rozpočtu mesta Šaľa na rok 2024 podľa hlavných ekonomických kategórií 

nasledovne:  

 

           100 Daňové príjmy 13 022 000 EUR 

           200 Nedaňové príjmy 4 665 400 EUR 

           300 Granty a transfery 15 315 890 EUR 

           400 Príjmy z transakcií s finanč. akt. a pas. 1 561 100 EUR 

           500 Prijaté úvery a fin. výpomoci 3 312 550 EUR 

           600 Bežné výdavky 27 789 107 EUR 

           700 Kapitálové výdavky 4 739 888 EUR 

           800 Výdavky z transakcií s finanč. akt. a pas.  5 347 945 EUR 

 

3. Úpravu výšky príspevku pre OSS na rok 2024 v celkovej sume 887 890 EUR, z toho  

príspevok z MPSVaR je vo výške 369 090 EUR a príspevok z rozpočtu mesta je vo  

výške 518 800 EUR.  

 

4. Použitie rezervného fondu vo výške 560 000 EUR vytvoreného z prebytku rozpočtu  

z roku 2023 nasledovne: 

• Modernizácia verejného osvetlenia 87 650 EUR 

• Splátky istiny 472 350 EUR 

 

Prezentácia: 19 

Za:  19 

Proti:    0 

Zdržal sa:   0 

 

MsZ   p r i j a l o   uznesenie v navrhnutom znení. 

 

 

4. Predloženie žiadosti o nenávratný finančný príspevok pre projekty integrovaných 

územných stratégií v rámci Programu Slovensko 2021-2027 na realizáciu projektu 

„Revitalizácia vnútrobloku sídliska Vlčanská - Budovateľská v meste Šaľa“ - materiál 

číslo C 4/3/2024 

Predložila Ing. Petra Kárasová, referentka RRSaŠF 

Podrobnú správu obsahuje predložený materiál. 

Diskusia k predloženému materiálu nebola. 

 

Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 

Mestské zastupiteľstvo v Šali 

A. prerokovalo 
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zámer mesta Šaľa predložiť žiadosť o poskytnutie nenávratného finančného príspevku 

(ŽoNFP) pre projekty integrovaných územných investícií v rámci výzvy na podporu 

rozvoja prvkov zelenej a modrej infraštruktúry v obciach a mestách pre Program  

Slovensko 2021-2027, kód výzvy PSK-MIRRI-008-2024-ITI-EFRR, priorita: 2P2 životné 

prostredie, Špecifický cieľ: RSO2.7. Posilnenie ochrany a zachovania prírody, biodiverzity 

a zelenej infraštruktúry, a to aj v mestských oblastiach, a zníženie všetkých foriem 

znečistenia, Opatrenie: 2.7.4. Podpora budovania prvkov zelenej a modrej infraštruktúry 

v obciach a mestách na realizáciu projektu s názvom „Revitalizácia vnútrobloku sídliska 

Vlčanská – Budovateľská v meste Šaľa“ 

B. schvaľuje 

a) predloženie ŽoNFP za účelom realizácie projektu „Revitalizácia vnútrobloku sídliska 

Vlčanská – Budovateľská v meste Šaľa“  v rámci výzvy PSK-MIRRI-008-2024-ITI-

EFRR, ktorého ciele sú v súlade s platným územným plánom mesta Šaľa  

a platným programom rozvoja mesta Šaľa;  

b) zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci;  

c) zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo 

výške 67 261,36 EUR t. j. rozdielu celkových oprávnených výdavkov projektu             

840 767,05 EUR a poskytnutého NFP v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci; 

d) zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu mesta 

Šaľa, teda ďalších finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného 

projektu až do výšky rozdielu celkových výdavkov projektu a poskytnutého NFP 

v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci. 

 

Prezentácia: 16 

Za:  13 

Proti:    3 

Zdržal sa:   0 

 

MsZ   p r i j a l o   uznesenie v navrhnutom znení. 

 

 

D. MAJETKOVÉ ZÁLEŽITOSTI              

 

1. SPP - distribúcia, a.s., Plátennícka 19013/2, 821 09 Bratislava – mestská časť Ružinov 

– zriadenie vecných bremien na pozemky vo vlastníctve mesta - materiál číslo 

D 1/3/2024 

Predložil Mgr. Miloš Kopiary, referent OSMaZM 

Podrobnú správu obsahuje predložený materiál. 

Predkladateľ doplnil stanovisko z komisií, materiál bol prerokovaný v ekonomickej komisii, 

ktorá ho svojím uznesením odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť, rovnako bol materiál 

prerokovaný v komisii územného plánovania, výstavby a dopravy, ktorá ho tiež svojím 

uznesením odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť. 

Diskusia k predloženému materiálu nebola. 

 

Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 

Mestské zastupiteľstvo v Šali 

A. prerokovalo 

 žiadosť o zriadenie vecných bremien na pozemky vo vlastníctve mesta, 

B. schvaľuje 

zriadenie časovo neobmedzených vecných bremien in personam na pozemky vo vlastníctve 
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mesta Šaľa, parcela registra EKN číslo 1319, ostatná plocha o výmere 4611 m2 a parcela 

registra EKN číslo 1764/1, ostatná plocha o výmere 858 m2, vedené  katastrálnym odborom 

Okresného úradu Šaľa pre obec a katastrálne územie Šaľa na liste vlastníctva číslo 7266, 

ako aj parcela registra CKN číslo 1959/4, zastavaná plocha a nádvorie o výmere 3357 m2, 

parcela registra CKN číslo 1959/9, zastavaná plocha a nádvorie o výmere 511 m2, parcela 

registra CKN číslo 1961/1, ostatná plocha o výmere 173 m2, parcela registra CKN číslo 

1961/2, ostatná plocha o výmere 41 m2, parcela registra CKN číslo 1971/1, ostatná plocha 

o výmere 571 m2, parcela registra CKN číslo 1971/21, zastavaná plocha a nádvorie  

o výmere 614 m2, parcela registra CKN číslo 1971/22, zastavaná plocha a nádvorie  

o výmere 168 m2, parcela registra CKN číslo 1971/26, zastavaná plocha a nádvorie  

o výmere 231 m2 a parcela registra CKN číslo 1971/32, zastavaná plocha a nádvorie  

o výmere 16 m2 vedené katastrálnym odborom Okresného úradu Šaľa pre obec a katastrálne 

územie Šaľa na liste vlastníctva číslo 1, spočívajúcich v zriadení a uložení plynárenských 

zariadení oprávneného z vecného bremena, ich ochranných a bezpečnostných pásiem, 

údržbu, prevádzku a rekonštrukcie týchto zariadení, v zmysle zákona č. 251/2012 Z. z.  

o energetike a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov,  

v rozsahu stanovenom podľa geometrického plánu č. 039/2024, vypracovaný 

vyhotoviteľom GEOS-geodetické služby s.r.o., so sídlom Jesenského 652/12, 927 01 Šaľa, 

IČO: 36268186, dňa 27.03.2024, úradne overený Okresným úradom Šaľa, katastrálnym 

odborom dňa 18.04.2024, pod číslom G1-215/2024, ako aj v práve prechodu a prejazdu 

oprávneného z vecného bremena cez zaťažené nehnuteľnosti za účelom údržby a opráv 

plynárenských zariadení, pričom toto oprávnenie sa v nevyhnutnom rozsahu vzťahuje na 

celé zaťažené nehnuteľnosti, za jednorazovú odplatu stanovenú na základe Znaleckého 

posudku č. 60/2024, ktorý vyhotovil dňa 03.06.2024 súdny znalec Ing. Kristián Szekeres, 

PhD., vo výške 360,29 EUR, v prospech spoločnosti SPP - distribúcia, a.s., so sídlom 

Plátennícka 19013/2, 821 09 Bratislava – mestská časť Ružinov, IČO: 35910739. 

 

Prezentácia: 18 

Za:  18 

Proti:    0 

Zdržal sa:   0 

 

MsZ   p r i j a l o   uznesenie v navrhnutom znení. 

 

 

2. Západoslovenská distribučná, a.s., Čulenova 6, 816 47 Bratislava – zriadenie vecných 

bremien na pozemky vo vlastníctve mesta - materiál číslo D 2/3/2024 

Predložil Mgr. Miloš Kopiary, referent OSMaZM 

Podrobnú správu obsahuje predložený materiál. 

Predkladateľ doplnil stanovisko z komisií, materiál bol prerokovaný v ekonomickej komisii, 

ktorá ho svojím uznesením odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť, rovnako bol 

prerokovaný tento materiál v komisii územného plánovania, výstavby a dopravy, ktorá ho tiež 

svojím uznesením odporúča mestskému zastupiteľstvu schváliť. 

Diskusia k predloženému materiálu nebola. 

 

Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 

Mestské zastupiteľstvo v Šali 

A. prerokovalo 

 žiadosť o zriadenie vecných bremien na pozemky vo vlastníctve mesta, 

 



32 

 

B. schvaľuje 

zriadenie časovo neobmedzených vecných bremien in personam na pozemky vo  

vlastníctve mesta Šaľa, parcela registra EKN číslo 387/11, orná pôda o výmere 148 m2, 

parcela registra EKN číslo 2-389, zastavaná plocha a nádvorie o výmere 1559 m2, parcela 

registra EKN číslo 397, ostatná plocha o výmere 321 m2, parcela registra EKN číslo 478/2, 

lesný pozemok o výmere 381 m2, parcela registra EKN číslo 1319, ostatná plocha o výmere 

4611 m2 a parcela registra EKN číslo 1764/1, ostatná plocha o výmere 858 m2, vedené  

katastrálnym odborom Okresného úradu Šaľa pre obec a katastrálne územie Šaľa na liste 

vlastníctva číslo 7266, ako aj parcela registra CKN číslo 1678/3, zastavaná plocha 

a nádvorie o výmere 11707 m2, parcela registra CKN číslo 1959/4, zastavaná plocha 

a nádvorie o výmere 3357 m2 a parcela registra CKN číslo 2116/1, zastavaná plocha 

a nádvorie o výmere 1170 m2, vedené katastrálnym odborom Okresného úradu Šaľa pre 

obec a katastrálne územie Šaľa na liste vlastníctva číslo 1, spočívajúcich v zriadení a uložení 

elektroenergetických zariadení, užívaní, prevádzkovaní, údržbe, opráv, úprav, 

rekonštrukciách, modernizáciách a akýchkoľvek iných stavebných úprav 

elektroenergetických zariadení a ich odstránení, v zmysle zákona č. 251/2012 Z. z. 

o energetike a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov, 

v rozsahu stanovenom podľa geometrického plánu č. 036/2024, vypracovaný 

vyhotoviteľom GEOS-geodetické služby s.r.o., so sídlom Jesenského 652/12, 927 01 Šaľa 

IČO: 36268186, dňa 22.04.2024, úradne overený Okresným úradom Šaľa, katastrálnym 

odborom dňa 15.05.2024, pod číslom G1-208/2024, za jednorazovú odplatu stanovenú  

na základe Znaleckého posudku č. 60/2024, ktorý vyhotovil dňa 03.06.2024 súdny znalec 

Ing. Kristián Szekeres, PhD., vo výške 543,15 EUR, v prospech spoločnosti 

Západoslovenská distribučná, a.s., so sídlom Čulenova 6, 816 47 Bratislava, IČO: 

36361518. 

 

Prezentácia: 19 

Za:  19 

Proti:    0 

Zdržal sa:   0 

 

MsZ   p r i j a l o   uznesenie v navrhnutom znení. 

 

 

E. PERSONÁLNE ZÁLEŽITOSTI 

 

1. Návrh na odvolanie riaditeľa a vymenovanie riaditeľky príspevkovej organizácie 

Organizácia sociálnej starostlivosti mesta Šaľa, so sídlom Horná ul. 11, 927 01 Šaľa - 

materiál číslo E 1/3/2024 

Predložil Mgr. Jozef Belický, primátor mesta Šaľa 

Podrobnú správu obsahuje predložený materiál. 

 

Mgr. Jozef Belický 

- vážené mestské zastupiteľstvo, predkladám vám materiál, teda návrh na odvolanie riaditeľa 

príspevkovej Organizácie sociálnej starostlivosti mesta Šaľa, doktora Ľubora Gálla  

dňom 30.06.2024 a vymenovanie novej riaditeľky príspevkovej Organizácie sociálnej 

starostlivosti mesta Šaľa, pani Mgr. Aleny Bednárovej s účinnosťou od 01.07.2024; vlani 

12. decembra mi bola doručená ako zamestnávateľovi a zástupcovi zamestnávateľa 

doručená žiadosť pána doktora Ľubora Gálla o uvoľnenie z funkcie a skončenie pracovného 

pomeru založeného na výkon tejto funkcie ku dňu, ktorý bude predchádzať dňu menovania 
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nového riaditeľa Organizácie sociálnej starostlivosti mesta Šaľa; na základe uvedeného bolo 

dňa 15. apríla 2024 zverejnené výberové konanie na obsadenie pracovnej pozície riaditeľ 

Organizácie sociálnej starostlivosti mesta Šaľa; zrejme viete, že už predtým bolo vyhlásené, 

že sme nečakali od decembra až do apríla, už predtým bolo vyhlásené jedno výberové 

konanie, že sme aj vybrali uchádzača, ktorému bola ponúknutá jednoducho v tom procese 

iná pozícia a nakoniec k prerokovaniu jeho menovania tu v zastupiteľstve ani neprišlo; 

termín uzávierky tohto výberového konania bol stanovený na 3. mája 2024 a bola 

vymenovaná komisia výberová alebo pre posúdenie týchto žiadostí bola vymenovaná 

komisia v zložení, predsedom komisie bola viceprimátorka pani Danica Lehocká a členovia 

boli pani prednostka Jana Nitrayová, pán riaditeľ Ľubor Gáll, pani poslankyňa Ildikó 

Jarošová, pani Margita Simighová ako zástupkyňa odborovej organizácie, ako 

zapisovateľka bola poverená pani Ing. Zuzana Kováčová; na základe tohto výberového 

konania, do ktorého sa prihlásili štyria uchádzači a toto výberové konanie jednak prebiehalo 

formou písomnou, to znamená, že uchádzači si pripravili nejakú koncepciu, budúcu víziu 

fungovania Organizácie sociálnej starostlivosti alebo poskytovania sociálnych služieb  

v rámci podmienok mesta Šaľa a potom samozrejme osobným pohovorom; na základe 

týchto krokov mi komisiou bolo odporučené, aby som navrhol vymenovanie a prijal do 

pracovného pomeru pani Mgr. Alenu Bednárovú na pozíciu riaditeľa Organizácie sociálnej 

starostlivosti mesta Šaľa; právo vymenúvať a odvolávať riaditeľa príspevkovej organizácie 

na návrh primátora mesta má mestské zastupiteľstvo podľa § 11 odstavec 4 písmeno l) 

zákona 369 z roku 1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov; pracovný 

pomer sa zakladá pracovnou zmluvou v zmysle § 42 odsek 2 Zákonníka práce v platnom 

znení až po jeho vymenovaní, 

- žiadosť pána doktora Gálla teda bola tak, že chce ísť do dôchodku, prekročil už vek, kde 

usúdil, že jednoducho chce ísť do dôchodku, ale nechcel nechať organizáciu tak, že nemá 

žiadne vedenie, tak vlastne chce ísť do dôchodku ku dňu, keď nastúpi nový riaditeľ, to by 

sa malo udiať k 01.07., čiže 30.06. by bol pracovný pomer pána doktora Gálla u mesta Šaľa 

po 33 rokoch jeho práce v Organizácii sociálnej starostlivosti ukončený; pán riaditeľ Gáll, 

žiaľ tu dnes nie je, lebo odišiel, teraz neviem, že či na dovolenku alebo do kúpeľov, ale ja 

som s ním hovoril ešte predtým, aby bol informovaný, že sa to tu dnes udeje, že takýto je 

výsledok, čo samozrejme zobral na vedomie s tým, že bol aj súčasťou výberovej komisie, 

čiže vie, aký je stav, takže toto je môj návrh, 

 

Diskusia: 

 

Ing. Tomáš Mészáros 

- ja by som sa chcel opýtať, neviem, či sa pani magistra Alena Bednárová medzi nami 

nachádza, ale pokiaľ áno, či by sa nám mohla aspoň v skratke predstaviť, 

 

Mgr. Jozef Belický 

- pani magistra, poprosím Vás, keby ste mohli ísť k mikrofónu a predstaviť sa mestskému 

zastupiteľstvu, 

 

Mgr. Alena Bednárová 

- dobrý deň, ďakujem veľmi pekne za slovo, takže vážený pán primátor, vážené 

zastupiteľstvo, v prvom rade je to pre mňa veľká česť tu dneska stáť a ďakujem za podporu, 

ktorú mi prejavili iní ľudia a vďaka tomu dneska stojím tu; tak sa vám v rýchlosti 

predstavím, moje meno je Alena Bednárová, pracujem ako riaditeľka Všeobecnej 

zdravotnej poisťovne v Galante, kde pracujem skoro tri roky, predtým som pracovala na 

úrade práce, sociálnych vecí a rodiny štyri roky na národnom projekte, študovala som 
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Trnavskú univerzitu v Trnave, kde som vyštudovala odbor sociálna práca v zdravotníctve, 

pardon, bola som u zubára a mám stŕpnuté ústa, študovala som Trnavskú univerzitu  

v Trnave, odbor sociálna práca v zdravotníctve, naďalej pokračujem v štúdiu, tento rok 

končím na Newton College, ktorú vlastne dokončujem v decembri,  

- čo sa týka vízie, chcela by som naďalej pokračovať v tom, čo pán riaditeľ Gáll so svojím 

tímom vyprodukoval a samozrejme aj projekty, ktoré sú súčasťou mňa a teda aj následného 

obdobia, chcela by som v nich pokračovať a pevne verím, že aj s pánom Gállom, na budúci 

týždeň máme stretnutie, takže veľmi, veľmi dúfam, že budem súčasťou tohto tímu a teším 

sa na spoluprácu, 

 

Róbert Tölgyesi 

- ďakujem veľmi pekne, stačí pán poslanec? 

 

Ing. Tomáš Mészáros 

- určite áno, za mňa, a verím tomu, že aj za kolegov, prajem veľa úspechov pracovných aj 

súkromných, 

 

Ing. Ingrid Kántorová – procedurálny návrh 

- ja som rada, že sa aspoň takto predstavila pani Bednárová, lebo vlastne v tom materiáli 

nebola vlastne absolútne žiadna informácia o nej a nevedeli sme vôbec, že odkiaľ a vlastne 

aj to, že v čom teda v tom výberovom konaní bola lepšia ako ostatní a tým pádom ako 

zodpovední poslanci ako môžu rozhodnúť, že či práve ju máme schváliť alebo nie, takže ja 

by som chcela podať procedurálny návrh stiahnuť tento materiál z rokovania, doplniť tie 

informácie aj o ostatných osobách zúčastnených a potom ho vlastne podať na budúce 

zasadnutie, 

 

Mgr. Jozef Belický 

- ak môžem, existuje systém výberu ľudí v meste Šaľa, aj ich vymenovania, funguje to tak, 

že volíme zástupcov do výberových komisií, ak výberovou komisiou sa má stať mestské 

zastupiteľstvo, potom treba prijať iné pravidlá a urobíme to výberové konanie priamo tu  

s 21 poslancami, aj to by sa asi dalo zrealizovať; ale ak nie, tak väčšinou sa to realizuje tak, 

že mestské zastupiteľstvo a jeho poslanci sa spoliehajú na odbornosť a schopnosti výberovej 

komisie, my sme do výberovej komisie vybrali z rôznych zložiek ľudí, dali sme tam pána 

riaditeľa Gálla, dali sme tam členku komisie sociálnej pri mestskom zastupiteľstve, dali sme 

tam zástupkyňu mesta, dali sme tam zástupkyňu odborov a zapisovateľku robila 

personalistka mestského úradu; čiže, ak nedôverujeme výsledku výberového konania  

a máme pocit, že by sme mali vyhodnotiť ešte tu v zastupiteľstve aj zvyšných kandidátov, 

ja pripúšťam aj takúto možnosť; jedna vec je faktom, že momentálne je všetko nastavené  

k tomu, že 01.07. pani nová riaditeľka nastúpi, najbližšie zasadnutie mestského 

zastupiteľstva bude v septembri tohto roku, takže dovtedy by sa asi musel pripraviť nejaký 

iný model ako vyhodnotiť vlastne toto; to len ako odpoveď, že prečo je to takto, takto to je, 

lebo takto sa to robilo vždy, ak chcete iný model výberového konania, nech sa páči, 

pripravte taký návrh a určite o ňom dáme hlasovať v mestskom zastupiteľstve, 

 

Ing. Ingrid Kántorová 

- ja súhlasím s týmto modelom, len takisto ako pri výberových konaniach dodávateľov sa 

uvádza, že tento uspel preto, lebo to to to, tak aj tu sa mohlo aspoň pár vetami povedať,  

lebo naozaj my sme, ja som si ešte, ani nevygooglila som si Vás, neviem, či ste sa vydávali 

nedávno, alebo čo, lebo ani na googli som Vás nenašla, 
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Mgr. Jozef Belický 

- kto nie je na googli, tak nežije, to je jasné, ale tie predpoklady kvalifikačné aj odborné boli 

stanovené pre všetkých rovnako, komisia vyhodnotila, či spĺňajú v prvom rade uchádzači, 

a v druhom rade sa posudzovala jednak koncepcia, ktorú predložili a potom sa posudzoval 

výsledok osobného pohovoru, čiže ja neviem, či tu budeme robiť osobný pohovor so 

všetkými štyrmi uchádzačmi, lebo toto by bolo naozaj náročné, 

 

Ing. Ingrid Kántorová 

- stačilo nejaký krátky životopis, 

 

Mgr. Jozef Belický 

- ja len hovorím, že bežne sa to robí takto, ale ak máme iný návrh, nech sa páči, pani 

poslankyňa však Vy máte právo slobodne predložiť návrh, že chcete to inak a určite sa  

o ňom bude hlasovať, 

 

Ing. Ingrid Kántorová 

- ja by som chcela len krátky životopis, ako? ja som podala procedurálny, 

 

Róbert Tölgyesi 

- trváš ešte na tom? alebo? 

 

Ing. Ingrid Kántorová 

- no tak asi to neprejde asi, ale už som ho podala, tak neviem, môžem ju stiahnuť naspäť? 

 

Róbert Tölgyesi 

- dobre, 

- ďalej nasleduje pán poslanec Gomboš, nech sa páči, 

 

Mgr. Jozef Belický 

- pani poslankyňa stiahla ten procedurálny návrh? 

 

Róbert Tölgyesi 

- stiahla procedurálny návrh, 

 

RSDr. Peter Gomboš 

- v prvom rade by som chcel, myslím, že aj v mene nás všetkých, poďakovať pánovi 

doktorovi Gállovi, ktorý toto riaditeľovanie Organizácie sociálnej starostlivosti vykonával 

veľa rokov a myslíme si, že nielen úspešne, ale aj precízne a veríme, že aj teraz po 

vymenovaní novej riaditeľky pani magistry, bude sa snažiť, jak nám tu práve predostrela, 

nadviazať na tie úspechy, by som povedal, ktoré tu boli; ja osobne veľa rokov som pracoval 

teda v sociálnej oblasti, naposledy ako vedúci krízového centra; určite budeme mať snahu 

napomáhať, aby to žezlo, ktoré teda sa bude odovzdávať a preberať, aby to nejak nebolo 

pociťované negatívne v našom meste, lebo táto práca sociálna je veľmi dôležitá a myslím 

si, že pani kandidátka, teda za chvíľku po vymenovaní, sa úspešne uchytí toho žezla  

a budeme teda všetci spokojní; držím Vám palce pani nová riaditeľka, 

 

Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 

Mestské zastupiteľstvo v Šali 

A. prerokovalo  
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návrh na odvolanie riaditeľa a vymenovanie riaditeľky príspevkovej organizácie 

Organizácia sociálnej starostlivosti mesta Šaľa, so sídlom Horná ul. 11, 927 01 Šaľa, 

B. odvoláva 

na návrh primátora mesta Šaľa riaditeľa príspevkovej organizácie Organizácia sociálnej 

starostlivosti mesta Šaľa, so sídlom Horná ul. 11, 927 01 Šaľa, RSDr. Ľubora Gálla          

dňom 30. 06. 2024, 

C. vymenúva  

na návrh primátora mesta Šaľa riaditeľku príspevkovej organizácie Organizácia sociálnej 

starostlivosti mesta Šaľa, so sídlom Horná ul. 11, 927 01 Šaľa, Mgr. Alenu Bednárovú 

s účinnosťou od 01. 07. 2024. 

 

Prezentácia: 19 

Za:  16 

Proti:    3 

Zdržal sa:   0 

 

MsZ   p r i j a l o   uznesenie v navrhnutom znení. 

 

Mgr. Jozef Belický 

- ja som si nedovolil pred týmto hlasovaním, tak ako pán poslanec Gomboš, popriať niekomu, 

lebo na to musí byť najskôr vymenovaný a tiež poďakovať niekomu, kto bude odvolaný;  

ja som sem nastúpil, k mestu Šaľa, v apríli roku 1991 a jeden a pol mesiaca po mne sa 

pamätám na vymenovanie Ľubora Gálla za riaditeľa organizácie sociálnej starostlivosti; 

celý proces poskytovania sociálnej starostlivosti v tejto podobe vtedy prechádzal 

delimitáciou zo štátu na mesto, mesto malo nejaké podmienky, pretože práve delimitáciou 

prešli jasle, kluby seniorov, niektoré zariadenia, ktoré sa stali súčasťou mesta, pritom 

samospráva dovtedy takúto skúsenosť nemala, jednak sem prichádzali noví ľudia, nikto 

nevedel, čo sa tu má stať a ja som začal vtedy budovať mestskú políciu a Ľubor Gáll začal 

budovať organizáciu sociálnej starostlivosti na zelenej lúke,  

- dnes patríme ako mesto Šaľa medzi mestá, ktoré bezpochyby na počet obyvateľov 

poskytujú najširšie sociálne služby v rámci Slovenska, je to nakoniec aj súčasťou 

hodnotenia, kde z rozpočtu mesta Šaľa vyčlenené prostriedky naozaj vedú slovenskú ligu; 

je to aj preto, lebo bol tu záujem starať sa o všetky kategórie, o odkázaných, o deti,  

o starších, o chorých a vybudovali sa tu postupne zariadenia, ktoré sú dnes plne funkčné, 

staráme sa o, nielen o bezdomovcov a tých, ktorých možno vidíme cez nejakú optiku 

krivšiu, že nechcú pracovať, ale staráme sa o tých, ktorí to naozaj potrebujú, či sú to starší 

ľudia alebo sú to hendikepovaní ľudia alebo sú to mentálne retardované deti, každý má 

priestor na to, aby dostal nejakú službu od mesta Šaľa; a za to, že sa tu vybudujú takéto 

funkčné zariadenia, funkčné celky, že sú tam ľudia, ktorí to nemôžu robiť za výplatu, toto 

sa robí ako povolanie z duše, najmä čo sa týka starostlivosti o deti, tak sa chcem veľmi 

pekne poďakovať Ľuborovi Gállovi, že 33 rokov svojho života venoval tomuto a že v našom 

meste urobil kus statočnej práce, ja to ešte urobím a pokúsim sa pozvať ho aj na nasledujúce 

mestské zastupiteľstvo, aby sme sa mu tu mohli poďakovať všetci spoločne a tiež, keď niečo 

končí, niečo nové začína, nastupuje tu mladá dáma do tejto funkcie, má skúsenosti, má na 

to vzdelanie, ale treba sa ešte veľa učiť a tak trochu, aby jej prialo aj šťastie, tak ja Vám 

prajem, aby Vaše ciele, ktoré ste si stanovili, pani Bednárová, tu pre mesto Šaľa slúžili 

najmä obyvateľom nášho mesta, všetkým tým, ktorí Vašu pomoc budú potrebovať, tak nech 

sa Vám darí a nech aj ten kúsok šťastia sa Vám vo Vašej práci pritrafí, všetko najlepšie, 
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F. PRÁVNE ZÁLEŽITOSTI 

 

Neboli predmetom rokovania. 

 

 

H. RÔZNE 

 

1. Návrh na stanovenie termínov zasadnutí mestského zastupiteľstva na 2. polrok 2024 - 

materiál číslo H 1/3/2024 

Predložila Ing. Bc. Ľuba Boháčová, vedúca OOaS 

Podrobnú správu obsahuje predložený materiál. 

Diskusia k predloženému materiálu nebola. 

 

Hlasovanie o návrhu uznesenia v znení: 

Mestské zastupiteľstvo v Šali 

A. prerokovalo   

návrh na stanovenie termínov zasadnutí mestského zastupiteľstva na 2. polrok 2024, 

B. súhlasí    

s termínmi zasadnutí mestského zastupiteľstva na 2. polrok 2024 nasledovne: 

19. septembra 2024 

24. októbra 2024 

  5. decembra 2024 

10. decembra 2024 – slávnostné zasadnutie mestského zastupiteľstva – Deň samosprávy,  

                                   udeľovanie ocenení mesta Šaľa.   

 

Prezentácia: 18 

Za:  18 

Proti:    0 

Zdržal sa:   0 

 

MsZ   p r i j a l o   uznesenie v navrhnutom znení. 

 

 

G. VYSTÚPENIA VEREJNOSTI 

 

Do vystúpenia verejnosti sa neprihlásil žiadny občan. 

 

Mgr. Jozef Belický  

- ja sa chcem poďakovať občanom zo Štúrovej ulice, ktorí sem prišli, lebo ja som to už 

vysvetľoval na začiatku, prečo sa to odohralo takto, to presmerovanie, a prišli sa jednoducho 

brániť proti tomu, čo sa odohráva na sociálnych sieťach; ale vzhľadom k tomu, že tá situácia 

na obchádzkovej trase sa trochu ukľudnila a dnes tu nikto neprišiel vystúpiť s tým, aby sa 

prijali nejaké zásadné zmeny, tak teraz neviem, jednoducho zástupca Štúrovej ulice mi 

oznámil, že nemajú záujem samostatne vystúpiť k tomu, pretože podľa nich ten stav takto 

je správne, ak som tomu dobre rozumel, áno; cez to všetko vám ďakujem, že ste prišli 

osobne sem a nie spoza klávesnice nás zahlcovať už týždeň príspevkami, veď tie rokovania 

už prebehli predtým, ďakujem pekne a my môžeme pokračovať v našom programe, týmto 

sú vystúpenia verejnosti ukončené, 
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H. RÔZNE  

 

Mgr. Jozef Belický 

- chcel by som vystúpiť s dvomi takými zámermi, ktoré nie sú predmetom dnešného 

rokovania, ani som nepripravoval k nim nejako materiál, skôr mi ide o to, aby sme 

popremýšľali možno cez leto nad dvomi aktivitami, ktoré by sa tu mohli udiať, 

- tá prvá sa týka spoločnosti MeT; pred nejakým časom alebo začnem úplne od začiatku, pred 

dvadsiatimi rokmi zhruba sa tu odohrala diskusia, keď spoločnosť Menert mala záujem 

vstúpiť do spoločnosti MeT tým, že by vlastne spojením tých sústav tepelných došlo  

k lepšiemu využitiu zdrojov tepla, ktoré tu sú; bolo to v čase, keď spoločnosť Menert kúrila 

plynom a spoločnosť MeT tiež kúrila plynom; dnes sme v úplne inej situácii, spoločnosť 

MeT využíva geotermálny vrt, ktorý medzitým bol vyvŕtaný, spoločnosť Menert prešla na 

alternatívny zdroj energie a to je štiepkové kúrenie, z tohto vyplýva pre občanov, 

obyvateľov jedna vec, že o čo menej dymí komín CK 31 spoločnosti MeT, o to viacej žiaľ 

dymia komíny zo štiepkovej spaľovne, toto sú fyzikálne javy, nechcem diskutovať o tom, 

že či to má byť menej alebo viacej, to je jednoducho toľko, koľko potrebujú kúriť; posledné 

roky nemáme nejaké zimy, tak sa kúri menej, ale faktom je, že spoločnosť Menert dnes 

ovláda zhruba 40 % trhu s teplom v meste Šaľa, to znamená nerozprávame sa o Veči, kde 

kúri spoločnosť MeT cez CK 34, ale o spoločnosti MeT, ktorá kúri cez 31-tku asi 60 %  

a Menert asi 40 % v Šali; dostali sme sa k diskusii o tom, že vzhľadom k vývoju cien energií 

za posledné roky jednoducho budeme musieť niečo spraviť, inak platby obyvateľov pôjdu 

hore; neviem, či ste sledovali, pred niekoľkými dňami som videl diskusiu, kde niektorý  

z politikov predkladal návrh, že by sa konečne mali zastaviť platby pre domácnosti na 

dorovnávanie cien energií; ono sa to raz aj tak stane a vzhľadom k tomu, že dnes využívame 

sociálny nástroj vlastne na udržanie ceny tepla, tak sme sa dostali k diskusii o tom, že 

spojenie týchto sústav aj dnes je zaujímavé; spoločnosť Menert má záujem o odkúpenie 

tepelnej sústavy, ale faktom je, že som ich informoval hneď na začiatku, že mesto Šaľa ani 

neplánuje takúto aktivitu a podľa mňa ani niet dôvodu, prečo by sme mali k tomu pristúpiť, 

takže táto alternatíva je pre túto chvíľu, aspoň z mojej strany, z hry, ja nechcem tomuto 

venovať nejaký čas, lebo podľa mňa to je nezmysel z našej strany, aby sme predali 

spoločnosť alebo nechali vstúpiť investora do nej; cez to všetko, dostali sme sa až k diskusii, 

že mohli by sme odkúpiť možno rozvody spoločnosti Menert, my sme vlani, vlastne 

predvlani, keď sme čelili závažnej situácii, kde sa veľmi vážne uvažovalo o zastavení 

ruského plynu, sme prijali jedno zásadné opatrenie, a to bolo prepojenie dvoch sústav na 

Kukučínovej ulici, kde sa urobila krátka spojka medzi sústavami pre prípad, že by sa naozaj 

bol vypol vtedy plyn, o čom sa vtedy veľmi vážne uvažovalo, tak, aby sme mali náhradné 

kúrenie možno z tých štiepkových kotolní, plus sme vtedy zabezpečili jeden zdroj kúrenia 

zo štiepky pre CK 34 vo Veči; nechcem, aby tu vznikol dojem, že sa tu nejak pokútne 

stretáva MeTka s Menertom, alebo že ja som sa tomu venoval, je to úplne otvorená 

záležitosť a nie sú z toho zatiaľ žiadne konkrétne závery, ale dali sme si najmenej spracovať 

štúdiu, ktorú zaplatila spoločnosť Menert s tým, že či je vôbec technicky možné spojiť tieto 

dve sústavy, či tepelný zdroj, ktorý máme, utiahne toto kúrenie, či je možné využiť domové 

odovzdávacie stanice, ktoré sú na strane Menertu v jednotlivých obytných domoch, či sme 

schopní ich obsluhovať, takáto diskusia tu existuje a tiež máme záujem o to, aby sme získali 

postavenie výhradného dodávateľa tepla, aby mesto malo nad tým kontrolu, aby sme možno 

zrušili dva komíny, ktoré tu sú a aby sme poskytovali nejakú istotu z pozície mesta aj  

pre občanov mesta Šaľa, že budú mať kúrenie zabezpečené; teraz sa rokuje skôr  

o ekonomických otázkach, o tom, že ak by došlo k spojeniu týchto dvoch sústav, to 

znamená, že MeT Šaľa by odkúpilo ako obchodná spoločnosť rozvody spoločnosti Menert, 

ktoré sú aj s pripojenými domácnosťami, tak tam za to sa zaplatí nejaká cena, o cene ešte 
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zatiaľ nebola diskusia, ale pre túto chvíľu je jasné, ako sa tá cena vlastne umoruje, že sa to 

umoruje v odpisoch a v cene tepla, ktorá do fixov sa premieta v rámci stanovenia ceny 

Úradom pre reguláciu sieťových odvetví, čiže prebieha tu takáto diskusia a ja som chcel 

dať na vedomie mestskému zastupiteľstvu, že dajme si možno ešte leto na to, že 

popremýšľajte, získajte informácie, lebo však máte tu päť členov dozornej rady alebo teda  

štyroch členov dozornej rady v zastupiteľstve, porozprávajte sa o tom, ja v septembri, určite 

do septembra dostanem nejaké stanovisko aj spoločnosti MeT, aj spoločnosti Menert, ku 

konkrétnemu rozhodnutiu, potom je samozrejme na mestskom zastupiteľstve, že či áno 

alebo nie, aj keď obchodný vzťah nemá nič spoločné s mestským zastupiteľstvom  

a spoločnosť MeT sa rozhoduje v tomto slobodne v zmysle Obchodného zákonníka, ale 

faktom je, že ak by k takejto kúpe malo prísť, kúpe rozvodov, ktoré Menert niekedy pred 

štyrmi alebo piatimi rokmi kompletne zrekonštruoval, tak bude treba prijať úver, z ktorého 

sa to splatí a ten úver sa zase splatí z odpisov, ktoré by vlastne z tohto majetku vznikli, tak 

bude treba k tomu rozhodnutie mestského zastupiteľstva; len som chcel, aby každý o tomto 

vedel, že áno, máme takúto úvahu, lebo by nám to prinieslo niekoľko benefít, otázka je, či 

tie benefity sa budú rovnať tomu, čo vlastne nastane po zlúčení, ale minimálne by sme 

získali odstránenie dvoch zdrojov tepla, ktoré sú postavené na štiepke a získali by sme tiež 

postavenie jediného dodávateľa, čo nám umožňuje lepšie vyjednávanie pri cenách  

o energiách, ktoré sú vlastne zdrojom pre výrobu tepla; nerozprávame o geoterme, ale 

rozprávame o dokurovaní plynom a rozprávame o elektrickej energii; pre nás je teraz 

kľúčové to v MeT-ke, že my napríklad počas leta nepoužívame plyn, nám na výrobu teplej 

vody postačuje geotermálny vrt, ale on by postačoval aj pre ten zvyšok, keby sme si rozvody 

spoločnosti Menert zobrali; popritom Menert musí kúriť celé leto v dvoch kotolniach  

a dymiť preto, lebo oni iný zdroj energie nemajú, čiže na teplú vodu oni zakúria normálne 

štiepkou, čiže to sú také benefity, oni majú, je to rozsiahlejší materiál, ktorý sa na toto 

zrejme pripravuje, ale toto sú také základné veci, ktoré by sme tým mohli získať; otázka je, 

ako sa rozhodne mestské zastupiteľstvo, ja nechcem ani tak, ani tak naliehať, rozhodnú 

predpokladám u každého argumenty, ktoré budú predložené a to sa stane v septembri, len 

som chcel, aby každý vedel, že takéto rokovania tu prebiehajú a že v septembri takýto 

materiál určite bude predložený a bude predložený preto, lebo spoločnosť Menert 

momentálne stojí pred kľúčovým rozhodnutím, týka sa životnosti kotlov, ktoré sú na 

štiepku, ak chcú pokračovať s týmito kotolňami, ich kotol najmenej na Mostovej ulici je na 

konci životnosti, myslím, že aj na Kukučínovej to spomínali, ale to neviem celkom presne, 

že či má ešte rok, ale na Mostovej je na konci životnosti, to znamená, že spoločnosť Menert, 

ak sa nedohodneme, musí kúpiť kotol, tak, aby po skončení najbližšej vykurovacej sezóny 

dokázali urobiť výmenu zdroja, ak sa majú rozhodnúť pre takúto investíciu, ktorá sa 

samozrejme prejaví jedného dňa aj v cene tepla, tak musia mať jasno v tom, že dobre, ak sa 

sústavy nespoja, oni spojazdnia kotol, zrekonštruujú, investujú do toho a potom je celá táto 

vec úplne bezpredmetná, lebo to by sme si už asi nekúpili aj s funkčným kotlom, kde bude 

viazaná niekoľkoročná prevádzka alebo sa rozhodneme, že áno, chceme to, zrejme by sa to 

aj tak neudialo tak, že na druhý deň po zastupiteľstve, ale pravdepodobne je to 

niekoľkomesačný proces, dokúrila by sa budúca sezóna a pre ďalšiu vykurovaciu sezónu 

by nebolo treba stavať nový kotol, pretože by sme to pripojili do sústavy, ktorú dnes 

prevádzkuje MeT Šaľa; takže toto je taký plán, ktorý, si myslím, že je hodný prejednania  

v mestskom zastupiteľstve; toto je jedna z vecí a ani hlasovanie nemá byť o čom, ja som 

chcel len poskytnúť túto informáciu a keďže ja nemám kde v interpeláciách alebo niekde to 

zaradiť, tak len takto v rôznom, 

- a potom druhá možnosť, ktorá sa nám ponúka alebo naskytla, je v súvislosti s mnou už 

predstaveným záujmom o to, aby sme získali lodenicu v Šali; ja som pri predkladaní 

rozpočtu hovoril o tom, že ak by sme mali zdroje, určite by som predložil takúto ambíciu, 
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nakoniec niektorí poslanci sa s tým stotožnili, že bol by to zaujímavý majetok mesta Šaľa, 

keby sme tú lodenicu získali, aj preto, lebo máme ponuku od slovenského zväzu, nie sú to 

kanoisti, ale sa to volá „Športu na hladkých vodách“, aj od ďalších organizácií o to, že by 

si vedeli predstaviť, že vyvíjajú tu činnosť, logicky tu, kde Váh má na to parametre, ale aj 

pre relaxačné, možno športové vyžitie verejnosti nášho mesta, aj preto, lebo je tam 

vybudované, sú tam vybudované nejaké ubytovacie kapacity, zrejme každý vie, že s týmto 

je v Šali obrovský problém, pretože prevádzkuje sa tu jeden jediný hotel, teraz na slávnosti 

budeme mať nejakých zahraničných hostí, tak ich ubytovávame rôzne, ich roznášame po 

okolí, aby mali kde byť; z týchto dôvodov by to bolo zaujímavé, ale my na to peniaze 

nemáme, pretože nestalo sa to, čo som povedal, že ak nejaké peniaze prídu, tak by sme to 

mohli teoreticky naplánovať, kúpu tohto, ale z diskusie s majiteľom, s ktorým som sa  

v medzičase znovu stretol, tak vyplynulo to, že by možno bol prístupný zámene majetku 

a tam chcem dať do pozornosti, že či vôbec ísť týmto smerom a tiež s tým prídem určite  

v septembri, s nejakým návrhom, že či ísť týmto smerom, či je správna doba na to, či to 

naozaj chceme, rozhodnutie je na mestskom zastupiteľstve, to nie je mojím rozhodnutím, 

ja som takúto možnosť tu vytvoril a môžeme sa rozprávať možnože nie o peniazoch, ale  

o tom, že by sme zamenili majetok, máme nejaké pozemky, máme areál budovy Dolnej, 

ktorý neprevádzkujeme žiadnym spôsobom momentálne, máme ešte nejaké veci, ktoré by 

sme vedeli do takejto ponuky dať; otázka je samozrejme, koľko je cena, ktorá je 

požadovaná, koľko je to, čo má hodnotu reálne pre nás tento majetok, ale pokúsim sa cez 

leto nejaký logický plán alebo možnože alternatívy toho nejako predstaviť v septembri, len 

som chcel, aby ste o tom vedeli, aby ste boli na to pripravení, aby ste popremýšľali, či vôbec 

má zmysel a v septembri sa potom rozhodli, že či má zmysel pokračovať s takýmto 

rokovaním a chceme tú lodenicu, lebo je to majetok, ktorý keď prejde do rúk ďalšieho 

vlastníka, už určite nezískame, tak ako sme ho nevedeli získať od času, keď ho Duslo Šaľa 

pustilo, pretože Duslo Šaľa to vlastne predalo ako nadbytočný majetok privátnej osobe, 

prešlo to tromi rukami, teraz je to prevádzkované ako nezisková organizácia, ktorú 

prevádzkuje pán Dušan Dubiš s manželkou a vlastne aj pre nás tam robili nejaké služby, že 

nám tam ubytovali ukrajinské deti, keď tu boli v tábore alebo tam vykonávame letný tábor 

s CVČ v tom areáli, je to veľmi zaujímavý areál a podľa mňa pre Šaľanov by to bol 

obrovský zisk, keby sme to získali, 

- takže tieto dve veci dávam do pozornosti, že možno existuje aj v tejto chvíli alternatíva aj 

pre tú lodenicu, ktorá by neznamenala, že zoberme si úver a zaplaťme to v peniazoch, ale 

že by sme možno majetok, ktorý možno až tak nepotrebujeme, zamenili v nejakej 

adekvátnej hodnote s tým, čo by sme získali; je to samozrejme na rozhodnutí zastupiteľstva, 

hovorím len o plánoch, ktoré tu reálne nejako rozpracovávame; takže to boli dve informácie, 

ktoré som chcel poskytnúť, jedna sa týka MeT a druhá sa týka lodenice v Šali, 

 

Róbert Tölgyesi 

- otvoril k týmto bodom alebo dvom informáciám diskusiu; do diskusie sa neprihlásil nikto; 

nakoľko bol program vyčerpaný ukončil zasadnutie zastupiteľstva, 

 

Mgr. Jozef Belický 

- na záver pozval všetkých na slávnosti mesta Šaľa,  

- budú sa tu prezentovať jednak súbory z našich družobných miest, jednak je tu objednaný 

nejaký program aj pre verejnosť, prídu sem aj návštevy z našich družobných miest, tak vás 

poprosím, ak je na to priestor, skúsme sa stretnúť, aj keď aj na námestí, hocikde, budú tu 

ľudia určite prídu z Ukrajiny, určite prídu z Poľska, určite prídu z Maďarska, z Čiech, aj  

z nášho nového družobného mesta z Chorvátska, kde budeme podpisovať zmluvu budúci 

týždeň v piatok tu na mestskom úrade a bude odhalená nová tabuľa na tej tabuli družobných 
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miest, ktorá je umiestnená na dvoch miestach v Šali, bude odhalená nová tabuľa pre mesto 

Našice tak, aby občania mesta Šaľa vedeli, že aj tam máme družobné mesto a už tu aj 

vystúpi ich súbor; ja sa na to veľmi, veľmi teším, lebo neviem, či viete, od minulého roku 

prebehli dvoje komunálne voľby v našich družobných mestách, v Końskom vyhral 

opätovne primátor Krzysztof Obratański a posledný víkend spolu s eurovoľbami prebehli 

voľby do samosprávy v Maďarsku, kde neuspel Zoltán Lazók, ale faktom je, že on sem 

príde na oslavy, pretože tam boli voľby tak komplikovane vymyslené, že volilo sa teraz, ale 

s účinnosťou od 1. októbra, to znamená, že až v októbri nastúpia noví ľudia, ktorí boli 

zvolení minulý týždeň, takto to tam proste vymysleli v zákone, aby spojili voľby; takže ešte 

príde bývalý primátor, ktorý vlastne desať rokov a predtým dvadsať v inej pozícii tu pôsobil, 

nakoniec vlani dostal čestné občianstvo, čomu sa veľmi teším; takže príďte, pozdravte, 

potešte sa s týmito ľuďmi, pozývam vás určite na tieto slávnosti a hlavne vám všetkým 

prajem, keďže sa už neuvidíme do leta, aby ste prežili krásne, slnečné a hlavne bezpečné 

leto, všetko dobré vám prajem. 

 

 

ČASŤ IV. 

UKONČENIE 

 

Po prerokovaní všetkých bodov programu bolo 3. zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Šali 

konané v roku 2024 ukončené. 

 

Všetky písomné materiály týkajúce sa bodov rokovania 3. zasadnutia mestského zastupiteľstva 

sa nachádzajú v prílohe tejto zápisnice spolu s výsledkami čiastkových hlasovaní. 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

 

Ing. Tomáš Mészáros 

 

 

Peter Szalay 
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